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П Р О Т О К О Л № 13 

от тринадесетото заседание на Великотърновския общински съвет, проведено на 

24.09.2020 г. от 9.00 часа в зала на Община Велико Търново. Присъстват 35 общински 

съветници. Отсъства Гюнай Далоолу. 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание.  

Откривам тринадесетото заседание на Великотърновския общински съвет.  

Преди да преминем към дневния ред, предстои полагане на клетва от Светослав 

Дермански.  

Давам думата на Десислава Йонкова – председател на ОИК. 

Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – председател на Общинската избирателна 

комисия: От името на ОИК бих искала да Ви запозная с Решение 275 от 18.09.2020 г.  

До ОИК беше адресирано заявление от Десислава ……. Димитрова, с което 

същата заявява, че се отказва да встъпи в пълномощия като общински съветник във 

Великотърновския общински съвет.  

След като се запозна със заявлението, ОИК констатира, че лицето е избрано за 

общински съветник с Решение 274 от 29.06.2020 г., като към момента не е положило 

клетва. С оглед обстоятелството, че лицето отказва да встъпи в пълномощия на 

общински съветник, на основание чл. 454 от Изборния кодекс и чл. 30, ал. 1 от ЗМСМА 

от списъка на избраните общински съветници беше заличена г-жа Десислава …… 

Димитрова и на нейно място беше обявен за избран за общински съветник следващият 

кандидат от листата на Коалиция от партия „Алтернатива на гражданите”, а именно - 

Светослав …. Дермански, който фигурира под номер 4 в списъка, а именно списъка по 

чл. 154, ал. 3, изречение 1 от Изборния кодекс, получил съответно 113 преференциални 

гласа.  

Доколкото решението на ОИК не подлежи на обжалване, същото влезе в сила 

незабавно, съответно беше предоставено на вниманието на Общинския съвет и днес от 

името на Избирателната комисия ще връча удостоверението на новоизбрания общински 

съветник. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Моля Светослав Дермански да заповяда! 

Г-жа Йонкова връчи удостоверението на г-н Дермански. 

Г-н Дермански положи клетва като общински съветник. 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 27 точки. 

 

1. Питане от Елена Чамуркова – общински съветник, Вх. № 699/19.08.2020 г. 

2. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 732/15.09.2020 г. 

3. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 733/15.09.2020 г. 

4. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско участие 

за първото шестмесечие на 2020 г., Вх. № 681/17.08.2020 г. 

5. Свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико 

Търново“ ООД, Вх. № 728/11.09.2020 г. 

6. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2020 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 729/11.09.2020 г. 
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7. Изменение и допълнение на Правилник за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 

общинската администрация, Вх. № 684/18.08.2020 г. 

8. Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената система на Община 

Велико Търново, Вх. № 713/10.09.2020 г. 

9. Наредба за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски 

дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от Община Велико Търново, Вх. № 716/11.09.2020 г. 

10. Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне и 

разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различните форми за творческо 

развитие в Младежки дом – Велико Търново, Вх. № 680/17.08.2020 г. 

11. Освобождаване на учениците на Спортно училище „Георги Живков“ от месечна 

такса за ползване на общежитие за учебната 2020/2021 г., Вх. № 727/11.09.2020 г. 

12. Освобождаване на юридическите лица – хотели от заплащането на наем за 

ползването на паркоместа – общинска собственост за периода на извънредното 

положение в Република България, Вх. № 725/11.09.2020 г. 

13. Включване в годишния план за приватизация за 2020 г. и откриване процедура 

за приватизация за общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. 

Пушево, Вх. № 739/18.09.2020 г. 

14. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 740/18.09.2020 г. 

15. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 741/18.09.2020 г. 

16. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 742/18.09.2020 г. 

17. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 743/18.09.2020 г. 

18. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 744/18.09.2020 г. 

19. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

722/11.09.2020 г. 

20. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

723/11.09.2020 г. 

21. Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново, Вх. № 

724/11.09.2020г. 

22. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 

Вх. № 719/11.09.2020 г. 

23. Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Плаково, Вх. № 

717/11.09.2020 г. 

24. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /сградата на 

ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, Вх. № 718/11.09.2020 г. 

25. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /сградата на 

ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, Вх. № 721/11.09.2020 г. 

26. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново , Вх. № 720/11.09.2020 г. 
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27. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване на разрешение за 

изработване на ЧИ на действащ ПУП, с. Къпиново, Вх. № 726/11.09.2020 г. 

 

Има постъпило заявление за изказване на гражданин. 

Преди да преминем към дневния ред, на основание чл. 93, ал.1 от Правилника, 

давам думата за изказване на Васил Драганов. 

Г-н ВАСИЛ ДРАГАНОВ: Уважаеми г-н Председател на Общинския съвет, 

уважаеми г-жи и г-да заместник-кметове на Община В. Търново, уважаеми общински 

съветници, уважаеми кметове на населени места, позволете ми най-напред да изкажа 

благодарност за предоставената възможност да споделя пред Вас тревогата и 

притесненията на жителите на с. Ресен относно бедственото положение с 

водоснабдяването на селото! Също така - да изразя и надеждата на същите, че във Ваше 

лице ще намерят съмишленици за преодоляване на проблемите. Всички тук са хора с 

опит, с активна гражданска позиция. Вие сте нашият парламент и очите на ресенлии са 

насочени към  Вас. По едно стечение на обстоятелствата преди малко чухме текста на 

клетвата на всеки общински съветник, който говори красноречиво. Г-н Панов, макар и 

да отсъства в момента, е председател на НСОРБ. Като амбициозен, целеустремен човек 

и с доказани качества, аз лично смятам, че той ще приеме нашата проблематика като 

лична кауза.  

Бих искал накратко да се представя. Казвам се Васил Драганов, по образование 

съм машинен инженер, по професия съм бил военнослужещ, офицер от Резерва със 

звание „подполковник”. Заедно с инициативна група от селото представляваме около 

1/4 от жителите му, които с подписка от 630 души /тя е тук в момента/, протестираха 

срещу съществуващите от години неуредици и лишения във водоснабдяването.  

Защо точно сега? Поводът е въведеният режим за водоподаване през месец 

август. Причините: продължаващото десетилетие безрезултатно прехвърляне на 

отговорност и обещания без  някакъв видим резултат.  

Без да влизам в излишни подробности, накратко ще изложа някои моменти от 

историята и развитието на този казус и нашите виждания за разрешаването му. Ресен е 

най-голямото село в Община В. Търново, с над 2200 жители, с училище, детска 

градина, болница, различни предприятия от хранително-вкусовата промишленост и т.н. 

Т.е., не е населено място със затихващи функции, а напротив - развиващо се. И като 

такова има нуждата от перспективни решения.  

Понеже говорим за водоснабдяване, уместно е да подчертая, че абонатите на 

ВиК „Йовковци” от селото са 1160 и това са 80 бройки повече от общия брой на 

абонатите от другите села общо. Водопроводната система на село Ресен е с над 30 км 

дължина, проектирана и построена в началото на 60-те години на ХХ век с етернитови 

тръби. Освен че е амортизирана и с много кръпки от аварии, тя съдържа азбест, което е 

недопустимо по европейски изисквания. Тук искам да вметна, че жителите на селото са 

на едно от първите места в областта по бъбречни заболявания.  

За 68 години експлоатация от мрежата са подменени около 700 м.  

Съществувалите кранове, които навремето са разделяли тази мрежа по квартали, 

отдавна са заровени под асфалта и сега при авария на едно място се налага спиране на 

водата на цялото село.  
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Уважаеми госпожи и господа, оператор на тази мрежа е ВиК „Йовковци”. Това 

дружество е с 51 % държавно и 49 % общинско участие. Собственик на 

водопреноснатна мрежа е Община В. Търново. Услугата, която ни се предоставя като 

вода за питейни и битови нужди, е в условията на монопол и цената не се формира на 

пазарен принцип. Гражданите с основание недоволстват и след като са закрепостени 

към този оператор, очакват от него адекватни и навременни действия.  

Какво има всъщност? От преписка между Кметство с. Ресен и Община В. 

Търново се вижда, че е възложено предпроектно проучване още през 2005 г. Ето този 

документ,  в него е посочено, че е възможно допълнително водоснабдяване на Ресен, 

възложено е да се използват шахтови кладенци, първи и втори етап. Не искам да влизам 

в подробности, това е от 2014 г., а предпроектното проучване е възложено още през 

2005 г. На въпросите до ВиК „Йовковци” в различни писма се отговаря, че причините 

се дължат на многото течове или на намаления дебит във водоизточниците. 

Действително, месечно се инкасират около 7000 куб.м вода, а разходът е двойно голям, 

но защо не се профилактира мрежата и загубите да се намалят плавно? Съществуват 

технически средства за това. Въпросите са много.  

Как ние виждаме изхода от тази ситуация? Режимът не решава проблема, 

режимът само го задълбочава, тъй като по време на спиране и пускане на водата, 

авариите се увеличават многократно. Първо: отговорно отношение и планова, 

постоянна работа. Видно е, че се налага цялостна подмяна на ВиК мрежата, ние знаем, 

че това струва много пари и едва ли е по възможностите на Община В. Търново. 

Очакваме обаче, след едно компетентно и задълбочено проучване да бъде изготвен 

проект, по който поетапно да започне обновяване на мрежата. Обръщам внимание, че 

на страницата на ВиК „Йовковци” в интернет, в раздел „Приоритети” това е поставено 

на първо място - обновяването на мрежите.  

Второ: да се разгледат възможностите за увеличаване притока на вода първо в 

мрежата. Това може да стане по два пътя: първо от местни водоизточници. Може би не 

всички знаят, но преди В. Търново да се включи за водоснабдяване към язовир 

„Йовковци” през 1986 г., част от водата е подавана от водопровода Ресен-Хотница-

В.Търново с 12 шахтови кладенеца, въведен в експлоатация през 1974 г. – относително 

нов. Но това се нуждае от задълбочено проучване от Басейнова дирекция. Второ: 

свързване към водопроводната система на язовир „Йовковци”. Въпреки аргументите, че 

това е невъзможно, ние настояваме да се проучи задълбочено този вариант. Язовирът 

има необходимия капацитет. Според информационния бюлетин на водите за месец 

септември 2020 г., язовирът има наличен полезен обем 81,38 %. Останалото са 

технически решения. Например: и сега село Самоводене чрез водопровод от Беляковец 

черпи около 80 % йовковска вода.  Не е далече магистралният водопровод до с. 

Поликрайще. Също така, в района на селото има минерален термален сондаж, 

използван в миналото за отопление на оранжериите. Той пустее, а евентуалното му 

отдаване на концесия също може да бъде от значение  за финансирането на проекта.  

Уважаеми госпожи и господа, силно се надявам, че с това изложение не съм 

засегнал никого, а напротив - привлякъл съм вниманието и съпричастността Ви. Не е 

допустимо в условията на пандемия да погазваме хигиенните изисквания. Как да 

задържим младите хора в селото, като нямат условия да отглеждат децата си?  
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Предприели сме тази форма да заявим правата си, нежелаейки тя да бъде 

партийно оцветена и с надеждата да не се налагат други стъпки. Гражданското 

общество в селото вече е събудено, то очаква решения. Разчитаме на Вашата помощ за 

включване на водоснабдяването на селото в проекти на МРРБ. Силно се надяваме на 

това! Надявам се с Ваша помощ да успеем!  

И позволете ми накрая, в заключение, едно емоционално отклонение. Ние, с г-жа 

Колева и хората от нашето поколение, сме си изпили нашата вода от етернитовите 

тръби и ние бихме желали нашите деца и внуци, а така също и Вашите – тъй като част 

от хората са живущи или са съпричастни към Ресен, да пият по-чиста вода. 

Благодаря за вниманието! 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към дневния ред. 

Поради отсъствие на Кмета, предлагам питанията да отпаднат.  

Предлагам като последна точка в дневния ред да включим предложение относно 

„Промяна в състава и ръководствата на постоянните комисии на Великотърновския 

общински съвет”, Вх. № 748 от 23.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението с Вх. № 748 от 23.09.2020 г. относно 

„Промяна в състава и ръководствата на постоянните комисии на Великотърновския 

общински съвет” да бъде включено в дневния ред като последна точка. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Нейко Генчев: За 

19. Николай Илчев: За 

20. Пламен Петров: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Стефан Антонов: За 

23. Стоян Витанов: За 

24. Тихомир Нанев: За 
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25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване дневния ред, заедно 

с предложението за отпадане на питанията. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Нейко Генчев: За 

21. Николай Илчев: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

1. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско участие 

за първото шестмесечие на 2020 г., Вх. № 681/17.08.2020 г. 

2. Свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари – Велико 

Търново“ ООД, Вх. № 728/11.09.2020 г. 

3. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2020 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 729/11.09.2020 г. 
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4. Изменение и допълнение на Правилник за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 

общинската администрация, Вх. № 684/18.08.2020 г. 

5. Наредба за изграждане, поддържане и опазване на зелената система на Община 

Велико Търново, Вх. № 713/10.09.2020 г. 

6. Наредба за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски 

дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна 

дейност от Община Велико Търново, Вх. № 716/11.09.2020 г. 

7. Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне и 

разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различните форми за творческо 

развитие в Младежки дом – Велико Търново, Вх. № 680/17.08.2020 г. 

8. Освобождаване на учениците на Спортно училище „Георги Живков“ от месечна 

такса за ползване на общежитие за учебната 2020/2021 г., Вх. № 727/11.09.2020 г. 

9. Освобождаване на юридическите лица – хотели от заплащането на наем за 

ползването на паркоместа – общинска собственост за периода на извънредното 

положение в Република България, Вх. № 725/11.09.2020 г. 

10. Включване в годишния план за приватизация за 2020 г. и откриване процедура 

за приватизация за общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. 

Пушево, Вх. № 739/18.09.2020 г. 

11. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 740/18.09.2020 г. 

12. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 741/18.09.2020 г. 

13. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 742/18.09.2020 г. 

14. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 743/18.09.2020 г. 

15. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 744/18.09.2020 г. 

16. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

722/11.09.2020 г. 

17. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

723/11.09.2020 г. 

18. Замяна на части от недвижими имоти, гр. Велико Търново, Вх. № 

724/11.09.2020г. 

19. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 

Вх. № 719/11.09.2020 г. 

20. Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Плаково, Вх. № 

717/11.09.2020 г. 

21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /сградата на 

ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, Вх. № 718/11.09.2020 г. 

22. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост /сградата на 

ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, Вх. № 721/11.09.2020 г. 

23. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 

Търново , Вх. № 720/11.09.2020 г. 
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24. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване на разрешение за 

изработване на ЧИ на действащ ПУП, с. Къпиново, Вх. № 726/11.09.2020 г. 

25. Промяна в състава и ръководствата на постоянните комисии на 

Великотърновския общински съвет, Вх. № 748/23.09.2020 г. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските 

дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2020 г., Вх. № 

681/17.08.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските 

дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2020 г., Вх. № 681 

от 17.08.2020г. 

ПК по ИВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, ПК по СТДМ приемат 

информацията. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: Въздържал се 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: Въздържал се 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 
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Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 329 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА Великотърновски общинският съвет 

приема за сведение информация за резултатите от дейността на търговските дружества 

през първото шестмесечие на 2020 г. в които Община Велико Търново е едноличен 

собственик на капитала. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Свикване на редовно Общо събрание на 

съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ ООД, Вх. № 728/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Свикване на редовно Общо събрание на 

съдружниците на „Пазари – Велико Търново“ ООД, Вх. № 728 от 11.09.2020 г. 

ПК по ИВ, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: По тази точка имам едно предложение, а именно: 

нашият представител да гласува „за” разпределение на печалбата. Една от точките от 

дневния ред е приемане на баланса и отчета на дружеството и печалбата да остане за 

инвестиционна дейност. Смятам, че Общината има нужда от средства в настоящия 

момент и предлагам Общината по тази точка да гласува не да остане печалбата за 

инвестиционна дейност, а да бъде разпределена между акционерите и Общината да 

получи около 1/2 от печалбата.  

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Това е едно много старо искане от страна на Общинския 

съвет, което до момента не е удовлетворявано, тъй като решенията се вземат 51 на 49 

%. Да, няма пречка да задължим представителя на Общината, т.е., да му възложим 

мандат да гласува по този начин. Моят въпрос е следният като разсъждение: в момента 

дружеството е в процедура на разработване на проект за реконструкция, етап 4, който е 

част от дружествения договор. Ако в момента вземем решение за разпределение на 

печалбата, ние по същество ще намалим собствения ресурс на дружеството, с който то 

би трябвало да реализира евентуално този проект. Т.е., по друг начин искам да кажа, че 

преди да вземем решение какво правим с проекта за реконструкция, не би трябвало да 

разпределяме печалбата. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Съгласен съм с г-н Иванов, че мажоритарният 

собственик на практика ще вземе решението. Ние обаче трябва да покажем, че бихме 

искали тези около 100 000 лв. да влязат в касата на Общината тази година, защото 

годината не е лека и всеки лев е важен. От друга страна Инвестиционната програма е 

все още в начален етап на развитие, плановете все още не са приети. Отговорността за 

това дружество обаче е върху мажоритарния му собственик. За съжаление, Общината 

не е мажоритарният собственик. Разбира се, Общината ще помогне, но водещата 

фигура е мажоритарният собственик, който трябва да направи тези неща.  

Така че в настоящия момент като че ли е по-добре ние да демонстрираме 

желанието си за това всяка възможност за приходи в Общината да бъде оползотворена. 

После имаме една точка, в която хотелиерите искат освобождаване от абонамент за 

паркоместа. Направили сме освобождаване от наем на общински имоти, има и други 
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желания за освобождаване от наеми. Те са съвсем резонни, защото положението на 

бизнеса в града е много трудно и ние трябва да използваме всяка възможност освен да 

харчим пари или да получаваме по-малко приходи като община, да получим някакви 

приходи от нашето общинско участие, като пак казвам: това зависи от мажоритарния 

собственик. Той може да реши и да разпредели тези пари, тъй като 51 % от тях ще 

отидат при него. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложениенто на 

г-н Янков: представителят на Общината да гласува „за” разпределението на печалбата 

за 2019 г. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: Въздържал се 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: Въздържал се 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: Въздържал се 

6. Даниела Андреева-Тодорова: Въздържал се 

7. Деян Хаджийски: Въздържал се 

8. Драгомир Йосифов: Против 

9. Евгени Коев: Въздържал се 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Жельо Желев: Въздържал се 

12. Иван Александров: За 

13. Йорданка Стефанова: Въздържал се 

14. Калоян Янков: За 

15. Красин Каракоцев: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Мариян Кенаров: За 

18. Нейко Генчев: Въздържал се 

19. Николай Илчев: За 

20. Пламен Петров: За 

21. Росен Иванов: Въздържал се 

22. Стефан Антонов: За 

23. Тихомир Нанев: Въздържал се 

24. Тодор Тодоров: Въздържал се 

25. Христо Стоев: Въздържал се 

26. Юлия Тонкова: За 

С 11 „за”, 1 „против”, 14 „въздържал се” предложението не беше прието. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението по 

точка 2. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 
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7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калоян Янков: Въздържал се 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

18. Мариян Кенаров: Въздържал се 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Нейко Генчев: За 

21. Николай Илчев: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Тихомир Нанев: За 

25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: Въздържал се 

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, 5 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 330 

 

1. На основание чл. 21, ал.1, т.9 и т.23  от ЗМСМА във връзка с чл.137, ал.1, т.3 и 

т.5 от ТЗ, Великотърновски общински съвет възлага на представителя на Община 

Велико Търново в редовното Общо събрание на съдружниците на „Пазари - Велико 

Търново” ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 104591929 на 28.09.2020 г. от 11.00 часа в 

административната сграда на “Пазари-Велико Търново” ООД, гр. Велико Търново,  

бул. „България”  №1,  да гласува съобразно дневния ред,  както следва: 

По  т.1 от дневния ред – да се гласува „за”; 

По  т.2 от дневния ред – да се гласува „за”; 

По  т.3 от дневния ред – да се гласува „за”; 

По  т.4 от дневния ред – да се гласува „за” и 

По  т.5 от дневния ред – да се гласува „за” . 

2. На основание чл. 21, ал.1, т.9 и т. 23 от  ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет определя за представител на Община Велико Търново в редовно Общо събрание 

на съдружниците на „Пазари - Велико Търново” ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 

104591929 на 28.09.2020г., бул. „България” №1, Росен ………. Иванов с ЕГН 

………………. и постоянен адрес: 

………………………………………………………..л.к.№ …………………….., издадена 

на ………………….год. от МВР гр. ………………. 

3. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

възлага на представителя на Община Велико Търново да подготви доклад и внесе 

информация за взетите решения по всички точки от дневния ред в срок от 3 дни от 
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провеждане на редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари - Велико 

Търново” ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 104591929.  

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 

Бюджета към 31.08.2020 г. на Община Велико Търново, Вх. № 729/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част 

на Бюджета към 31.08.2020 г. на Община Велико Търново, Вх. № 729 от 11.09.2020 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: На комисията подкрепих промените почти 

ентусиазирано. Много рядко ми се случва - и подкрепата и ентусиазма, в такава 

ситуация. И както винаги, когато човек направи нещо прибързано, обикновено той 

бърка. И смятам, че сбърках. Разбира се, тези промени, които са свързани с домовете, 

със закупуването на автомобил /отделен въпрос е защо струва 77 000 лв. и как го 

изчислиха/ трябва да се подкрепят, но от друга страна, на нас бланкетно, винаги, ни се 

предлагат едни числа, предлага ни се една записка /бих казал: в кавички записка/ с 

плюс-минус, взел-дал. Включително чета нещо; не можах да го разтълкувам; примерно: 

„Жилищно строителство. Функция 6, БКС и опазване на околната среда” - промяната в 

размер на минус 45 000 лв. е нето величина от промени в капиталови разходи”. 

Напъвам си интелектуалния потенциал, вероятно не е достатъчно, но не мога да го 

разтълкувам: „нето величина”?  

Освен това: когато погледнем промените в Инвестиционната програма, изобщо 

не стават ясни няколко неща. Примерно: „Изместване на кабелни линии и трафопост, 

Ледена пързалка - гр. В. Търново”. Било: 220 000, станало с 41 500 лв. повече. Защо? 

Някой да е казал на комисията, някъде да го пише тук? Кажете или: „правихме 

обществена поръчка”, или: „правихме едни изчисления, пък те се оказаха неверни”, 

или: „този кабел трябвало да мине оттук, а пък той минал оттам”. Кажете го! Защо не го 

казвате? Всъщност никога не сте го и казвали. Именно затова аз, а и голяма част от 

групата „БСП-АБВ-Движение 21”, не го подкрепяме.  

На следващо място: изграждане на детски площадки в междублокови 

пространства. Било 50 000 лв., станало с 30 000 лв. повече. Защо? Ще ги правим по-

хубави, ще правим повече? Каква е причината? Нито ред, нито дума. Вие ще видите 

сега какви дебати ще почнат за едни 10 000-15 000 лв. за хотелите, но ние ще 

дебатираме 15 – 20 минути или половин час точно за тези 10 000 или 15 000 лв. и нито 

вопъл, нито стон за други стотици хиляди левове. Това не мога да приема и никога 

няма да го приема. Бъдете сигурни в това! Когато аз съм говорил: „Кажете за какво 

става дума!”... Да не казвам: „г-жа Данева”, но не може човек да не изрази съмнение, 

след като не се предоставя информация. И то какво съмнение; всъщност не може да 

придобие убедителни аргументи да подкрепи това, след като не му казват защо се 

харчат стотици хиляди левове повече. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Други изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 
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Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Елена Чамуркова: Въздържал се 

11. Жельо Желев: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: Въздържал се 

16. Красин Каракоцев: Въздържал се 

17. Мариян Кенаров: Въздържал се 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Нейко Генчев: За 

20. Николай Илчев: Въздържал се 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Антонов: Въздържал се 

26. Стоян Витанов: Въздържал се 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, 9 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 331 – приложение към протокола. 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и допълнение на Правилник за 

организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 

комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, Вх. № 

684/18.08.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 

комисии и за взаимодействието му с Общинската администрация, Вх. № 684 от 

18.08.2020 г. 

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС, ПК 

по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по ПГОБК приемат предложението. 

Като председател на Комисията ще взема думата, за да изчистим някои неща. 

Може би г-н Каракоцев ще говори за неяснотата кога се провеждат комисии и 

сесии на подпис. В Закона изрично е отбелязано, че само когато няма възможност за 
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онлайн заседания. Това е. В Закона го пише. Аз нямам право да решавам, че ще се 

проведе сесия на подпис. Ако имаме възможност за онлайн заседание, нямам право да 

реша, че ще е на подпис.  

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Кой решава дали имаме заседание онлайн? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Системата решава. Ако системата не 

работи. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Т.е., Вие решавате. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Системата решава. Не знам колко сте 

запознат с електронните устройства, във всяка система по принцип остава 

доказателство за това дали е можела да работи, или не е можела да работи. Не съм 

идиот, да си позволя да излъжа обществеността на гр. В. Търново.  

Второто, което е зададено: еднакви устройства поради опасност от хакване на 

системата. Всяка система, която е отворена и има достъп до интернет, има риск за 

хакване. Няма абсолютно защитена система. Единствената защита е, когато системата е 

затворена и няма интернет в нея. Нашата най-добра защита на системата и на онлайн 

заседанието е видеовръзката. Т.е., когато Вие видите, че Вашият глас не е правилно 

отчетен, благодарение на предложението на г-н Янков - всяко гласуване да е лично, Вие 

можете да кажете, че не е отчетен и ще има прегласуване. Когато и при прегласуването 

се установи, че Вашият глас не е зачетен правилно, тогава можем да направим чрез 

видеовръзката гласово гласуване. Това е най-добрата защита. 

И последно: ако приемем идеята за еднакви устройства, с каквито Вие 

разполагате, тази идея трябва да се осъществи и в залата, защото т.нар. „хакване” може 

да го има и в залата. Наясно сте, че няма значение дали сте в София, както някои колеги 

заседават, или в Търново, хакването може да се осъществи и тук, в залата – отвън някой 

може да хакне безхартиеното заседание. 

Г-н КРАСИН КАРАКОЦЕВ: Да, така е в Закона, в чл. 28 а от ЗМСМА пише, че 

когато няма техническа възможност за провеждане на заседание чрез 

видеоконференция, да се измисли друг начин. Така е записано в ал. 6 в Закона: 

„Условията и редът за свикване и провеждане на заседанията... чрез неприсъствено... „ - 

да бъде измислен начин, който да удостоверява кворума и начина за приемане на 

решения. В нашия Правилник е записано, че сесиите, ако няма техническа възможност, 

могат да минават чрез имейл. Това нещо – сесиите да минават през имейл, не ми 

изглежда допустимо, защото, първо, как гражданите чрез имейл могат да следят какво 

става в сесиите и ако нямаме тази възможност да се проведе чрез видеоконференцията, 

не може ли да измислим друг начин, който да не е имейл. Например: да отложим 

сесията с един ден или с няколко часа. Надявам се да не се стига до момента, в който 

системата ще откаже и няма да можем да водим сесията по видеоразговор, а да бъде по 

имейл! Мисля, че можем да измислим и друг начин, който да не е по имейл - да 

отложим сесията, докато проработи системата.  

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: С тази реплика искам да подкрепя преждеговорившия 

колега относно така нареченото „неприсъствено” с някакви протоколи, имейли и т.н. 

Това не е сесия. Трябва в изключителни и в крайни случаи да използваме този вариант - 

ако няма интернет, ако тук има бомба, в Общината, или на сървърите на Cisco. Трябва 

да е в изключителни случаи.  
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На второ място, по отношение на еднаквите устройства. Според мен еднаквите 

устройства дават минимален стандарт за сигурност, първо. Второ, устройствата, които 

Общината трябва да предостави на общинските съветници, когато се провежда онлайн 

сесия - смятам, че това е задължително. Както Общината ни дава зала да провеждаме 

присъствените сесии, така би следвало, когато имаме онлайн сесии, да ползваме тези 

устройства. Хубавото е, че тези таблети, доколкото съм се запознал с тях, са нови, 

качествени и на тях може да се прави онлайн сесия, т.е., няма нужда от допълнителна 

инвестиция. Просто трябва да е ясно, че правим сесиите на тези устройства. Аз също 

работя с друго устройство, ако се приеме това, аз ще работя на служебно раздаденото 

устройство. Мисля, че е хубаво да имаме еднакъв минимален стандарт. Това имах 

предвид. Не съм искал да обидя никого, най-малко уважавания г-н Председател. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Моето изказване е в подкрепа на изказването 

на колегата преди мен, защото наистина в точка 3 има неясноти - приемане на решения 

по имейл. Там няма срок. Този срок може да бъде един час, един ден, една година, един 

месец, но понеже все пак работим с материя, с която се сблъскваме за първи път като 

цяло, смятам, че предложената промяна и допълнение към Правилника е добра.   

Аз бих направил следното предложение, което ще Ви прочета: „На основание чл. 

21, ал. 3, във връзка с чл. 28 а от ЗМСМА предлагам: параграф 1, чл. 50 а да се добави 

нова ал. 6 със следния текст: „Техническите средства за комуникационна връзка 

съгласно чл. 50, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 се осигуряват на всички общински съветници за 

срока на техния изборен мандат”. 

В параграф 2, чл. 51 а да се добави нова ал. 6 с текст: „Техническите средства за 

комуникационна връзка, съгласно чл. 51 а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 се осигуряват за всички 

общински съветници за срока на техния изборен мандат”. 

Какви са аргументите за предложението ми? Преди да го направя, си направих 

труда да проверя всички обществени и държавни институции, включително МС, който 

заседава онлайн. Всички работят със стандартни технически средства. Този стандарт е 

уеднаквен, защото ние не работим за себе си, ние работим за обществото и ако 

изпаднем в следните хипотези: всеки от нас да работи на различни устройства – един 

общински съветник на домашния PC, вторият да работи на служебния, третият да 

работи на личния смартфон, а аз понеже нямам възможност, ще взема на някой мой 

приятел, който ще бъде съвсем без никаква връзка с нашата система.  

Всички държавни институции работят с еднакъв стандарт. Така е и в 

медицината. Ние не можем да работим с различни апарати, защото те не отговарят на 

закона. Законът гласи: „Техническите средства за връзка за едновременно предаване и 

приемане на образ между общинските съветници, намиращи се на различни места, 

трябва да отговарят на мрежова и информационна сигурност и да гарантират участието, 

идентифицирането и начина на гласуване на всеки общински съветник”. 

Идентифицирането освен чрез образ и звук става и чрез IP адрес.  

Както Ви казах, хипотезите са много и моите аргументи за подобно предложение 

са следните: да се направи еднакъв стандарт за мрежова и информационна сигурност на 

всички общински съветници, без изключение.  

Второ. Моят най-важен аргумент е, че не се изискват никакви средства. 

Благодарение на мъдрото ръководство на Общинския съвет и на Общината, тези 
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средства вече са закупени и отговарят на всички изисквания на закона и ние вече 

работим с тях, т.е., ние узаконяваме нашата работа. Включително и в залата ние 

работим с еднакви устройства.  

Трето: по този начин няма да има никаква възможност за обжалване на 

решенията на Общинския съвет при извънредно положение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Имам три реплики. Първо към г-н 

Каракоцев. Отлагането не е провеждане на сесия. Отлагането е заложено за всяко 

заседание. Вие можете да отложите сесия по всяко време чрез гласуване. Ако може 

предложете начин за провеждане на сесия, не за отлагане! Затова съм предложил 

единствения възможен начин и то е наистина при извънредна ситуация, когато е 

изчерпана възможността за заседание наживо. С Г-н Витанов спорихме по тази тема, 

имаше едно предложение за промяна в Закона и се прие предложението на НАПОС, в 

което възможността за онлайн заседание е само когато има извънредна ситуация. Г-н 

Витанов много добре знае, че в началото в Закона беше заложено, че може да се 

провеждат по всяко време.  

Един път - възможността за онлайн заседание е само когато има такава 

обстановка. Второто е, когато не можем да проведем онлайн заседание, което е 

доказано чрез кодовете и т.н. – тук IT-специалистите могат да Ви обяснят. Т.е., аз не 

виждам друга възможност, ако Вие предложите, съм съгласен.  

Относно еднаквите устройства. Няма как да проведем сесия наживо, онлайн и 

т.н. без устройствата. Ние сме приели в нашия Правилник, че ще работим чрез 

електронна система за гласуване. Ако Вие нямате тези устройства чрез първоначалното 

приложение на Правилника... Закакво трябва да пишем, че трябва да имате устройства? 

Аз не разбирам тази логика.  

И вторият ми въпрос към Вас е: защо само за онлайн заседанието? Аз попитах: 

трябва ли да има промяна и тук да сте с еднакви устройства? Аз нямам нищо напротив, 

Вие сте получили тези устройства. Нямам нищо напротив да се уточни, че всички ще 

работим с еднакви устройства. Както каза г-н Янков, аз не съм на принципа някой да си 

показва устройствата, че са по-големи от другите устройства. Ясно е, че някои имат 

айпад, аз не мога да си позволя, нямам айпад. Някои хора, които имат, нека ги показват, 

но ако искате да направим социална уравновиловка, аз съм съгласен. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Моля да бъда разбран правилно. Нашето 

присъствие в залата ни дава възможност да бъдем записани в образ и в звук, т.е., не е 

необходимо тези устройства да бъдат в нас. Когато се намираме в отдалечен район, ние 

сме длъжни да бъдем еднакви.  

Искам само да припомня нещо, което не го приемам лично, но на една от  

онлайн сесиите моето техническо устройство, не по моя вина, а по вина на свързващата 

връзка и на отговарящите за системата Cisco ме изключи от заседанието. Аз помолих да 

бъда включен, Вие ми казахте, че в момента не можете да се занимавате с мен и си 

продължи заседанието. Не го приемам лично, напротив – само казвам хипотеза, която 

може да се случи на всеки от нас в бъдеще. И понеже виждаме, че отново сме в 

извънредна медицинска ситуация, това може да се случи много скоро и тези 

устройства, вкарвайки ги в Правилника, ни дават гаранция, че това няма да се случи на 

всеки от нас. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Няма такава гаранция, г-н Калейнски. И 

най-хубавите устройства да закупим, системата може да Ви изплюе.  

Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Уважаеми колеги, уважавам всички, които са 

завършили киберсигурност и са наясно с нещата. Явно има много голяма заплаха за 

нашите решения, но мисля, че ако всички имаме еднакви устройства, можем да ги 

използваме и не е необходимо да отделяме 20 минути за такива неща. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване. Подлагам на 

гласуване предложенията на г-н Калейнски: 

към чл. 50 а да се създаде нова ал. 6: „Техническите средства за комуникационна 

връзка съгласно чл. 50 а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 се осигуряват на всички общински 

съветници за срока на техния изборен мандат”. 

към чл. 51 а да създаде нова ал. 6: „Техническите средства за комуникационна 

връзка, съгласно чл. 51 а, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 се осигуряват за всички общински 

съветници за срока на техния изборен мандат”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: Въздържал се 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: Въздържал се 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: Против 

7. Деян Хаджийски: Въздържал се 

8. Драгомир Йосифов: Въздържал се 

9. Евгени Коев: Въздържал се 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Жельо Желев: Въздържал се 

12. Йорданка Стефанова: Въздържал се 

13. Калина Широкова: Въздържал се 

14. Калоян Янков: За 

15. Красин Каракоцев: Въздържал се 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Нейко Генчев: Въздържал се 

18. Николай Илчев: Въздържал се 

19. Николен Стойнов: Въздържал се 

20. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

21. Пламен Петров: Въздържал се 

22. Росен Иванов: Въздържал се 

23. Стефан Антонов: Въздържал се 

24. Стоян Витанов: Въздържал се 

25. Тихомир Нанев: Въздържал се 

26. Тодор Тодоров: Въздържал се 

27. Христо Стоев: Въздържал се 

28. Юлия Тонкова: Въздържал се 

С 6 „за”, 1 „против”, 21 „въздържал се” предложението не беше прието. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване изменението и 

допълнението на Правилника. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 
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Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Деян Куздов: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Драгомир Йосифов: За 

9. Елена Чамуркова: За 

10. Жельо Желев: За 

11. Йорданка Стефанова: За 

12. Калина Широкова: За 

13. Красин Каракоцев: Въздържал се 

14. Мирослав Трифонов: За 

15. Николен Стойнов: Въздържал се 

16. Петко Тюфекчиев: За 

17. Пламен Петров: За 

18. Росен Иванов: За 

19. Стефан Антонов: За 

20. Стоян Витанов: За 

21. Тихомир Нанев: За 

22. Тодор Тодоров: За 

23. Христо Стоев: За 

Предложението беше прието с 20 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 332 

 

I. На основание чл. 21, ал.3, във връзка с чл. 28а, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 78, ал. 1 

от Правилника за организацията и дейността на Великотърновски общински съвет и на 

неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 

Великотърновски общински съвет изменя и допълва Правилника за организацията и 

дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за 

взаимодействието му с общинската администрация, както следва: 

§ 1. Създава се нов чл. 50а със следния текст: 

Чл. 50а, ал. 1 При наличие на обстоятелствата по чл. 28а, ал. 1 от ЗМСМА, 

председателят на общинския съвет свиква заседания на постоянните комисии от 

разстояние при спазване на условията за кворум и лично гласуване, като се осигурява 

пряко и виртуално участие чрез видеоконференция чрез технически средства за 

комуникационна връзка за едновременно предаване и приемане на образ и звук между 

общинските съветници, намиращи се на различни места, които отговарят на 

изискванията за мрежова и информационна сигурност и гарантират участието, 

идентифицирането и начина на гласуване на всеки общински съветник. 

Ал. 2 В случаите по ал. 1 когато няма техническа възможност за провеждане на 

заседания на постоянните комисии от разстояние чрез видеоконференция, 

председателят на общинският съвет може да свика заседания на постоянните комисии 

от разстояние, на които да се  приемат решения чрез неприсъствено гласуване по друг 
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начин, който осигурява спазването на условията за кворум и лично гласуване и 

гарантира участието, идентифицирането и начина на гласуване на всеки общински 

съветник. 

Ал. 3 За идентифициране участието и начина на гласуване на общинските 

съветници при провеждане на заседания по ал. 1 и ал. 2, общинските съветници 

подписват декларация за ползване на служебен имейл.  

т.1 При провеждане на заседания на постоянните комисии, чрез 

видеоконференция, на служебния имейл ще се изпращат кодове и данни, необходими за 

провеждане на заседанието. В началото на заседанието на съответната постоянна 

комисия се извършва проверка на кворума, чрез поименно повикване на общинските 

съветници и идентификацията им чрез звук и видео. За заседанията се изготвя 

видеозапис върху електронен носител, който се прилага към протокола от заседанието. 

Председателят на общинския съвет осигурява публичност и пряко излъчване на 

интернет страницата на общината, освен ако комисията реши отделно заседание или 

част от него да бъде закрито. 

т. 2 При провеждане на заседания на постоянните комисии, чрез неприсъствено 

приемане на решения, на служебния имейл общинските съветници получават образец 

на формуляр за неприсъствено гласуване по дневния ред на съответната постоянна 

комисия. Всеки общински съветник следва да изпрати от своя служебен имейл 

попълнен формуляр в електронно писмо на електронния адрес на Великотърновски 

общински съвет savet@veliko-tarnovo.bg,  в което посочва начина /”за“, „против“, 

„въздържал се“/, по който гласува по предложените проекти за решения по въпросите, 

включени в дневния ред на заседанието на комисията. В електронното писмо 

общинските съветници могат да излагат мотиви за начина, по който гласуват. Въз 

основа на постъпилите електронни писма от общинските съветници с изразения в тях 

начин на гласуване, се съставя протокол, в който се отразява извършеното гласуване от 

общинските съветници. Разпечатки от електронните писма на общинските съветници, с 

които са заявили начина, по който са гласували по проектите за решения се прилагат 

към съставения протокол на заседанието на постоянната комисия с взети 

неприсъствени решения. Съставените протоколи за проведените заседания на 

постоянните комисии, се удостоверяват с подписа на председателите на постоянни 

комисии и протоколиста. 

Ал. 4 При провеждане на заседания по ал. 1 и ал. 2 се спазват установените в 

закона и правилника изисквания за кворум и мнозинство за приемане на решенията, 

включително за изпращане на материалите и проектите за решения на общинските 

съветници, а необходимата организация се осъществява от председателя на Общинския 

съвет. 

Ал. 5 Решенията взети на заседанията по ал. 1 и ал. 2 се обявяват публично, чрез 

публикуване на протоколите на постоянните комисии на интернет страницата на 

общината. 

§ 2. Създава се нов чл. 51а със следния текст:  

Чл. 51а, ал. 1 При наличие на обстоятелствата по чл. 28а, ал. 1 от ЗМСМА, 

председателят на общинския съвет свиква заседание от разстояние при спазване на 

условията за кворум и лично гласуване, като се осигурява пряко и виртуално участие 

mailto:savet@veliko-tarnovo.bg
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чрез видеоконференция чрез технически средства за комуникационна връзка за 

едновременно предаване и приемане на образ и звук между общинските съветници, 

намиращи се на различни места, които отговарят на изискванията за мрежова и 

информационна сигурност и гарантират участието, идентифицирането и начина на 

гласуване на всеки общински съветник. 

Ал. 2 В случаите по ал. 1 когато няма техническа възможност за провеждане на 

заседание от разстояние чрез видеоконференция, председателят на общинският съвет 

може да свика заседание от разстояние, на което да се  приемат решения чрез 

неприсъствено гласуване по друг начин, който осигурява спазването на условията за 

кворум и лично гласуване и гарантира участието, идентифицирането и начина на 

гласуване на всеки общински съветник. 

Ал. 3 За идентифициране участието и начина на гласуване на общинските 

съветници при провеждане на заседания по ал. 1 и ал. 2, общинските съветници 

подписват декларация за ползване на служебен имейл.  

т. 1 При провеждане на заседания, чрез видеоконференция, на служебния имейл 

ще се изпращат кодове и данни, необходими за провеждане на заседанието. В началото 

на заседанието се извършва проверка на кворума, чрез поименно повикване на 

общинските съветници и идентификацията им чрез звук и видео. За заседанията се 

изготвя видеозапис върху електронен носител, който се прилага към протокола от 

заседанието. Председателят на общинския съвет осигурява публичност и пряко 

излъчване на интернет страницата на общината, освен ако общинският съвет реши 

отделно заседание или част от него да бъде закрито. 

т. 2 При провеждане на заседания, чрез неприсъствено приемане на решения, на 

служебния имейл общинските съветници получават образец на формуляр за 

неприсъствено гласуване по дневния ред. Всеки общински съветник следва да изпрати 

от своя служебен имейл попълнен формуляр в електронно писмо на електронния адрес 

на Великотърновски общински съвет savet@veliko-tarnovo.bg, в което посочва начина 

/”за“, „против“, „въздържал се“/, по който гласува по предложените проекти за решения 

по въпросите, включени в дневния ред на заседанието. В електронното писмо 

общинските съветници могат да излагат мотиви за начина, по който гласуват. Въз 

основа на постъпилите електронни писма от общинските съветници с изразения в тях 

начин на гласуване, се съставя протокол, в който се отразява извършеното гласуване от 

общинските съветници. Разпечатки от електронните писма на общинските съветници, с 

които са заявили начина, по който са гласували по проектите за решения се прилагат 

към съставения протокол на заседанието с взети неприсъствени решения. 

Ал. 4 При провеждане на заседания по ал. 1 и ал. 2 се спазват установените в 

закона и правилника изисквания за кворум и мнозинство за приемане на решенията, 

включително за изпращане на материалите и проектите за решения на общинските 

съветници, а необходимата организация се осъществява от председателя на Общинския 

съвет. 

Ал. 5 Решенията взети на заседанията по ал. 1 и ал. 2 се обявяват публично. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: И отново искам да кажа: д-р Калейнски, ако 

има такова положение, винаги можете да дойдете тук в една от залите и да ползвате 

помощта на IT-специалистите на Община В. Търново. Винаги пращам такива имейли 

преди заседания. 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Наредба за изграждане, поддържане и опазване на 

зелената система на Община Велико Търново, Вх. № 713/10.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Наредба за изграждане, поддържане и 

опазване на зелената система на Община Велико Търново, Вх. № 713 от 10.09.2020 г.  

ПК по НПУОР приема предложението и предлага: в чл. 4 да се добави: "по 

озеленяване", и да се коригира абревиатурата; в чл. 8: да отпадне: "към него", в края на 

текста и да стане: "и на одобрените план-схеми". 

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС, ПК по ОНК, ПК по 

ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по ПГОБК приемат предложението. 

По предложение на д-р Калейнски изпращам до всички комисии предложенията 

за наредби. Ако е добре, продължаваме по този начин. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Аз ще подкрепя тази наредба. Искам да кажа защо 

трябва да я подкрепим. Наредбата е добре написана.  

Струва ми се обаче, че тя не се спазва, т.е., и предишният й вариант, който е 

отменен поради процедурен проблем, не се спазва. Ще отправя питане към г-н Кмета и 

г-н главния архитект Малаков, за да ни кажат колко ПУП-а са одобрени през 2019 г. и 

колко от тях са придружени от справка за растителността и геодезическо заснемане, 

заверени от общинските органи по озеленяване. И това не е въз основа на Наредбата, 

това е въз основа на чл. 63, ал. 4 от  ЗУТ. И в текста на Наредбата е чл. 5, ал. 2, т. 2. 

Струва ми се, че нито един; не съм сигурен, но така ми се струва.  

Така че, да обърна внимание на г-н Малаков и на г-н Панов, че тази Наредба, 

както и в чл. 63, ал. 4 от ЗУТ, трябва да се спазват. Трябва да има за всеки ПУП справка 

за растителността и геодезическо заснемане. Ще поискам информация за минало време, 

какво е било. 

Аз лично ще подкрепя тази наредба. Това е изискване и по закон. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Аз се изказвам във връзка с коментара на г-н 

Спирдонов и одобряването на предложението на д-р Калейнски - всички наредби да 

бъдат разглеждани от всички комисии. Предвид това, моля графикът на комисиите да 

бъде изготвен така, че ПК по НПУОР, която е водеща в такъв случай – при разглеждане 

на наредби и други предложения във връзка с нормативната уредба, да бъде последна в 

графика на заседанията!  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Графикът се прави по предложение на 

председателите на комисиите. 

Не са заявени други изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложените допълнения от ПК по НПУОР. 

Първото предложение е в чл. 4 да се добави:"по озеленяване", и да се коригира 

абревиатурата. 
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Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Калоян Янков: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Кенаров: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Нейко Генчев: За 

24. Николай Илчев: За 

25. Николен Стойнов: За 

26. Петко Тюфекчиев: За 

27. Пламен Петров: За 

28. Росен Иванов: За 

29. Стефан Антонов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване второто 

предложение: в чл. 8 да отпадне: "към него", в края на текста и да стане: "и на 

одобрените план-схеми". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 
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8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме Наредбата с така направените 

допълнения. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 
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21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николай Илчев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 333 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 62, ал. 10 от Закона за устройството на територията и чл. 78, ал. 1 от 

Правилника за организацията и дейността на Великотърновски общински съвет и на 

неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 

Великотърновски общински съвет приема Наредба за изграждане, поддържане и 

опазване на зелената система на Община Велико Търново.  

 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Наредба за условията и реда за упражняване 

правата на собственост в търговски дружества, участието в граждански дружества 

и сключването на договори за съвместна дейност от Община Велико Търново, Вх. 

№ 716/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Наредба за условията и реда за упражняване 

правата на собственост в търговски дружества, участието в граждански дружества и 

сключването на договори за съвместна дейност от Община Велико Търново, Вх. № 716 

от 11.09.2020 година. 

ПК по НПУОР приема предложението и предлагат: 

- чл. 7, ал. 2 и ал. 3 да стане: "...по смисъла на Закона за счетоводството", вместо 

„Закона за публичните предприятия и Правилника за прилагане на Закона за 

публичните предприятия“; 

- чл. 16, ал. 1 - текстът да бъде допълнен с: "и решенията на Великотърновския 

общински съвет"; 

- чл. 18, ал. 1, т. 2 - да отпадне: "крупни"; 

- чл. 18, ал. 2 и в чл. 22, ал. 3 – текстът: "в 7-дневен срок", да се замени с: "за 

одобрение от кмета на Община Велико Търново"; 

- чл. 27, ал. 2 - да отпадне текстът: "и внасят информация за икономическите 

резултати и финансовото им състояние на всяко тримесечие в Общината"; 

- Раздел VII да стане: "Изисквания към органите на управление и контрол на 

общинските публични предприятия"; 

- чл. 30, ал. 1 - да отпадне текстът: "или ликвидатори"; 
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- чл. 31, ал. 1 - да отпадне текстът: "и ликвидатори"; 

- чл. 37, ал. 2 - второто изречение да придобие следния вид: "При внасяне на 

парична гаранция, на връщане подлежат и лихвите върху внесената сума по основен 

лихвен процент."; 

- чл. 38, ал. 1 - в първото изречение да отпадне текстът: "годишна". 

- чл. 60 – текстът: "издаването им", да се замени с: "вписването им в Агенция по 

вписванията." 

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС, ПК по ОНК, ПК по 

ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по ПГОБК приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: По време на заседанието на комисията по НПУОР 

развих тезата, че трябва да постигнем по-плътна връзка между тази Наредба и Закона за 

публичните предприятия, съответно Правилника за неговото прилагане. За съжаление, 

за което се извинявам, тогава нямах готовност с конкретни текстове. В момента ще 

предложа два принципа, които според мен трябва да бъдат отразени, т.е., да намерят 

място в тази наредба.  

Единият принцип е във връзка с ротацията на одиторите, т.е., да е ясно, че 

общото събрание избира одиторите, каквато е функцията на всяко едно общо събрание. 

И второ, да е ясно, че тези одитори се сменят задължително най-малко на четири 

години, какъвто е текстът на Правилника за прилагане на Закона за публичните 

предприятия.  

Като конкретни текстове във връзка с това предлагам изменение на чл. 6, ал. 3. 

„Било”-„става” – ги виждате като текстове. Допълнението на Глава VІ по същество е 

препратка към Правилника, в който става дума за счетоводство и одит на публичните 

предприятия. И тъй като става дума за държавните публични предприятия, затова съм 

използвал и препратката по аналогия, т.е., затова разпоредбата на Глава VІІ се прилага 

съответно. Това е смисълът на тази редакция, която предлагам в чл. 6, ал. 3.  

Другото нещо, което според мен е важно, което е един важен принцип както в 

корпоративното управление, така и в държавната администрация,  е оценката за 

изпълнението, т.е., обвързването на възнаграждението с резултата от изпълнението. В 

момента предлагам решение на този въпрос, ако Общинският съвет го приеме. 

Логиката тук е да обвържем възнаграждението на управителите на търговските 

дружества с резултатите от тяхната дейност и съответно с едни обективни показатели 

като обем на активите, като обем на продажбите, като персонал, който управляват те и 

т.н.  

В случая съм се въздържал от пряка препратка по повод на конкретните 

измерители, които са наложени като логика и като философия в Закона за публичните 

предприятия, съответно в Правилника за неговото прилагане, тъй като считам, както и 

законодателят е счел, че местното самоуправление е достатъчно компетентно, за да 

взема по целесъобразност тези решения. Затова съм предвидил възможност тези 

правила и критерии да бъдат разработени от Общинския съвет до края на тази година. 

Т.е., да приемем принципно, че възнагражденията на управителите се определят на 

базата на обективна система от критерии, които включват показатели, изработени от 

Общинския съвет и тези възнаграждения ще зависят и от финансовия резултат, и от 
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задлъжнялостта на предприятието и т.н.. За да стане ясно, че Общинският съвет има 

ангажимент да изпълни това до края на годината е и допълването на нов параграф 1 в 

„Преходни и заключителни разпоредби”.  

Мисля, че няма смисъл да Ви чета текстовете, виждате ги на екрана; ако 

желаете, ще ви ги прочета. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предложението, което Росен Иванов е дал е 

следното: 

- чл. 6, ал. 3 да стане: „Счетоводството, одитът и публичното оповестяване на 

информацията за дейността на общинските публични предприятия се извършва по реда 

и при условията на Глава VІ и VІІ от Закона за публичните предприятия. Разпоредбите 

на  Глава VІІ от Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия се 

прилагат съответно." 

- чл.41, ал.1 - да стане: "Кметът на Община Велико Търново с договор за 

възлагане определя възнаграждението на изпълнителните и контролните органи на 

търговски дружества с общинско участие. Възнаграждението се определя при 

съответно прилагане на чл. 56 от Правилника за прилагане на закона за публичните 

предприятия и въз основа на Показатели и критерии за определяне на бална оценка в 

общинските публични предприятия." 

- чл. 41, ал. 2 да стане: "Показателите и критериите за определяне на балната 

оценка в общинските публични предприятия се изготвят и приемат от 

Великотърновския общински съвет." 

- допълнение към „Преходни и заключителни разпоредби” - Нов параграф 1: 

"Великотърновският общински съвет в срок до 31.12.2020 г. изготвя и приема 

Показатели и критерии за определяне на балната оценка в общинските публични 

предприятия по чл. 41, ал. 2 от тази наредба."  

Останалите параграфи се преномерират съответно. 

Колеги, наредбата е тежка, законът е нов и ще има предизвикателства както пред 

Общинския съвет, така и пред дружествата, но мисля, че внася доста яснота по 

въпроси, които стоят от много години. 

Преминаваме към гласуване. Предложените изменения на чл. 37, ал. 2, чл. 38, ал. 

1 и чл. 60 имат редакционен характер, предлагам да обединим тези предложения и да ги 

гласуваме заедно. 

Има ли обратно на моето предложение? 

Няма. 

Преминаваме към гласуване на предложените изменения и допълнения от ПК по 

НПУОР. 

Подлагам на гласуване първото предложение: чл. 7, ал. 2 и ал. 3 да стане: "...по 

смисъла на Закона за счетоводството" вместо Закона за публичните предприятия и 

Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия“. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 
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4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Калоян Янков: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Кенаров: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Нейко Генчев: За 

24. Николай Илчев: За 

25. Николен Стойнов: За 

26. Пламен Петров: За 

27. Росен Иванов: За 

28. Стефан Антонов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване следното 

предложение на ПК по НПУОР:  

чл. 16, ал. 1 - текстът да бъде допълнен с: "и решенията на Великотърновския 

общински съвет". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 
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14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николай Илчев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване следващото 

предложение на ПК по НПУОР: чл. 18, ал. 1, т. 2 - да отпадне: "крупни". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николай Илчев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 
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27. Стефан Антонов: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението:  чл. 

18, ал. 2 и в чл. 22, ал. 3 – текстът: "в 7-дневен срок", да се замени с: "за одобрение от 

кмета на Община Велико Търново". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Николай Илчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Следващото предложение касае чл. 27, ал. 2 

- да отпадне текстът: "и внасят информация за икономическите резултати и 

финансовото им състояние на всяко тримесечие в Общината".  

Да уточним, г-жо Евтимова, отпада ли това? 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Текстът да остане; зачитам: чл. 27, ал. 2: 

„Определените по ал. 1 лица защитават интересите на Община В. Търново при 

осъществяване на дейността на дружествата”.  
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Да остане дотук. Това са представителите, на които даваме мандат, за да 

участват в общи събрания на дружествата с общинско участие.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме предложението: чл. 27, ал. 2 - да 

отпадне текстът: "и внасят информация за икономическите резултати и финансовото им 

състояние на всяко тримесечие в Общината".  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: Против 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: Въздържал се 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Следващото предложение, което ще 

гласуваме, е:  

Раздел VII да стане: "Изисквания към органите на управление и контрол на 

общинските публични предприятия". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 



Протокол № 13 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 24.09.2020 г. 
 

31 
 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николай Илчев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме следното:  

в чл. 30, ал. 1 и в чл. 31, ал. 1 да отпадне текстът: "или ликвидатори”,  съответно: 

"и ликвидатори". 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 
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13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване последното 

предложение на ПК по НПУОР: 

- чл. 37, ал. 2 - второто изречение да придобие следния вид: "При внасяне на 

парична гаранция, на връщане подлежат и лихвите върху внесената сума по основен 

лихвен процент."; 

- чл. 38, ал. 1 - в първото изречение да отпадне текстът: "годишна". 

- чл. 60 – текстът: "издаването им", да се замени с: "вписването им в Агенция по 

вписванията." 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 
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20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване първото 

предложение на Росен Иванов: 

чл. 6, ал. 3 да стане: „Счетоводството, одитът и публичното оповестяване на 

информацията за дейността на общинските публични предприятия се извършва по реда 

и при условията на Глава VІ и VІІ от Закона за публичните предприятия. Разпоредбите 

на  Глава VІІ от Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия се 

прилагат съответно." 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Нейко Генчев: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Тихомир Нанев: За 

25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме второто предложение на Росен 

Иванов: 

чл. 41, ал. 1 да стане: "Кметът на Община Велико Търново с договор за 

възлагане определя възнаграждението на изпълнителните и контролните органи на 

търговски дружества с общинско участие. Възнаграждението се определя при 

съответно прилагане на чл. 56 от Правилника за прилагане на закона за публичните 

предприятия и въз основа на Показатели и критерии за определяне на бална оценка в 

общинските публични предприятия." 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване следващото 

предложение на Росен Иванов: 

чл. 41, ал. 2 да стане: "Показателите и критериите за определяне на балната 

оценка в общинските публични предприятия се изготвят и приемат от 

Великотърновския общински съвет." 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 



Протокол № 13 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 24.09.2020 г. 
 

35 
 

2. Атанас Парушев: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Калоян Янков: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме последното предложение на 

Росен Иванов: 

допълнение към „Преходни и заключителни разпоредби” - нов параграф 1: 

"Великотърновският общински съвет в срок до 31.12.2020 г. изготвя и приема 

Показатели и критерии за определяне на балната оценка в общинските публични 

предприятия по чл. 41, ал. 2 от тази наредба."  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 
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12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: Въздържал се 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване наредбата с така 

направените изменения и допълнения. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Калоян Янков: За 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мариян Кенаров: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Нейко Генчев: За 

24. Николай Илчев: За 

25. Николен Стойнов: За 

26. Пламен Петров: За 
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27. Росен Иванов: За 

28. Стефан Антонов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 334 

 

На основание чл. 21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8 от Закона за нормативните актове, чл. 76, ал. 3 от 

Административно процесуалния кодекс, чл. 51а, ал. 4 от Закона за общинската 

собственост и чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 

общинската администрация, Великотърновски общински съвет: 

Приема Наредба за условията и реда за  упражняване правата на собственост в 

търговски дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 

съвместна дейност от Община Велико Търново. 

 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на поименни стипендии, 

съгласно Статута за определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи 

се в различните форми за творческо развитие в Младежки дом – Велико Търново, 

Вх. № 680/17.08.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на поименни стипендии 

съгласно Статута за определяне и разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в 

различните форми за творческо развитие в Младежки дом – Велико Търново, Вх. № 680 

от 17.08.2020 г. 

ПК по ОНК и ПК по СТДМ приемат предложението и предлагат следния проект 

за решение: 

1. По т. 5.1 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 

минимални доходи, утвърждава: 

Ивалина Николова - 14 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Веселин Върбанов; 

Елица Христова - 11 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Петя Владкова; 

Мирослав Николов - 7 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по 

пиано с преподавател Росица Тарапанова. 

2. По т. 5.2 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени 

творчески възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, 

национални и международни конкурси, утвърждава: 

Иван Кидиков - 10 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по 

акордеон с преподавател Станимир Демирев; 
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Константин  Николов - 9 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Елка Станева; 

Ния Игнатова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Елка Станева; 

Мария Магдалена Любенова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в 

класа по пиано с преподавател Мария Добрева; 

Кристин Сутрова - 13 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с 

ръководител Виргиния Казарина; 

Радина Бонева - 10 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с ръководител 

Виргиния Казарина; 

Богдана Лещакова - 15 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с 

ръководител Виргиния Казарина. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване.  

Във връзка с предложенията на ПК по ОНК и ПК по СТДМ, предлагам да 

гласуваме следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и т. 6 от Статут за определяне и 

разпределяне на стипендии за деца, обучаващи се в различните форми за творческо 

развитие в Младежки дом – Велико Търново, Великотърновски общински съвет 

утвърждава поименни стипендии, както следва: 

1. По т. 5.1 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 

минимални доходи: 

Ивалина Николова - 14 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Веселин Върбанов; 

Елица Христова - 11 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Петя Владкова; 

Мирослав Николов - 7 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по 

пиано с преподавател Росица Тарапанова. 

2. По т. 5.2 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени 

творчески възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, 

национални и международни конкурси: 

Иван  Кидиков - 10 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по 

акордеон с преподавател Станимир Демирев; 

Константин Николов - 9 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Елка Станева; 

Ния  Игнатова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа по 

цигулка с преподавател Елка Станева; 

Мария Магдалена Любенова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в 

класа по пиано с преподавател Мария Добрева; 

Кристин Сутрова - 13 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с 

ръководител Виргиния Казарина; 

Радина Бонева - 10 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с ръководител 

Виргиния Казарина; 
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Богдана Лещакова - 15 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с 

ръководител Виргиния Казарина. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 335 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и т. 6 от Статут за определяне и 

разпределяне на стипендии за деца, обучаващи се в различните форми за творческо 

развитие в Младежки дом – Велико Търново, Великотърновски общински съвет 

утвърждава поименни стипендии, както следва: 

1. По т. 5.1 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи на родители с 

минимални доходи: 

Ивалина Костадинова Николова - 14 годишна, обучаваща се в Музикална школа 

- в класа по цигулка с преподавател Веселин Върбанов; 
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Елица Бориславова Христова - 11 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в 

класа по цигулка с преподавател Петя Владкова; 

Мирослав Ванев Николов - 7 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа 

по пиано с преподавател Росица Тарапанова. 

2. По т. 5.2 в раздел I от Статута - Стипендии за деца и младежи с проявени 

творчески възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, 

национални и международни конкурси: 

Иван  Емилов Кидиков - 10 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в класа 

по акордеон с преподавател Станимир Демирев; 

Константин Димитров Николов - 9 годишен, обучаващ се в Музикална школа - в 

класа по цигулка с преподавател Елка Станева; 

Ния  Миткова Игнатова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална школа - в класа 

по цигулка с преподавател Елка Станева; 

Мария Магдалена Георгиева Любенова - 17 годишна, обучаваща се в Музикална 

школа - в класа по пиано с преподавател Мария Добрева; 

Кристин Мирославова Сутрова - 13 годишна, обучаваща се във "Виргиния 

балет" с ръководител Виргиния Казарина; 

Радина Светлозарова Бонева - 10 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" с 

ръководител Виргиния Казарина; 

Богдана Николаева Лещакова - 15 годишна, обучаваща се във "Виргиния балет" 

с ръководител Виргиния Казарина. 

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване на учениците на Спортно 

училище „Георги Живков“ от месечна такса за ползване на общежитие за 

учебната 2020/2021 г., Вх. № 727/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Освобождаване на учениците на Спортно 

училище „Георги Живков“ от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 

2020/2021 г., Вх. № 727 от 11.09.2020 година. 

ПК по ОНК, ПК по СТДМ, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 
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12. Жельо Желев: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Нейко Генчев: За 

20. Николай Илчев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ №  336 

 

На основание чл. 17, ал.1, т. 3 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 8, ал. 6 от Закона за 

местните данъци и такси, Великотърновски общински съвет приема: 

Учениците от Спортно училище „Георги Живков“, които ползват общежитие в 

гр. Велико Търново да не заплащат такса по реда на чл. 25, ал. 2 от Наредба за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Велико Търново за учебната 2020/2021 година. 

 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване на юридическите лица – хотели 

от заплащането на наем за ползването на паркоместа – общинска собственост за 

периода на извънредното положение в Република България, Вх. № 725/11.09.2020г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Освобождаване на юридическите лица – 

хотели, от заплащането на наем за ползването на паркоместа – общинска собственост, 

за периода на извънредното положение в Република България, Вх. № 725 от 

11.09.2020г. 

ПК по ОС приема предложението, ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП не 

приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н КРАСИН КАРАКОЦЕВ: Видяхме предложението - от два хотела са 

поискали да се освободят от таксата, която плащат към „Паркинги и гаражи”. През 

време на извънредно положение самите хотели не са махнали своите табели, не са 

постъпили заявления към ОДПГ да освободят тези паркоместа, за да се ползват от 

гражданите, така че не виждам как можем да ощетим една наша фирма за сметка на 

друга фирма. Ако бяха казали: „Трябва да освободим за гражданите”, окей, но това не 

се е случило, следователно тези паркоместа са били използвани.  
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Второ, поискали са два хотела. След това станаха четири хотела, но има две 

банки, има и аптеки, които ползват паркоместа от „Паркинги и гаражи”, така че те 

също би трябвало да се възползват от това, ако са искали.  

В писмото от единия хотел се цитира едно наше Решение № 146 от 30.04.2020 г., 

че физически лица и юридически лица, сключили договор с Община В. Търново за 

отдаване под наем на нежилищни имоти, биват освободени от наем. Да, но тези хотели 

са сключили договори с „Паркинги и гаражи”, не с Община В. Търново.  

Аз ще гласувам против това решение, защото не може да ощетяваме наша фирма 

с 10 800 лв. за сметка на други фирми. Общината трябва да помогне на бизнеса и на 

гражданите, затова може би в комисията по БФ ни казаха, че се разработват 

допълнителни мерки, с които да бъдат подпомогнати бизнесите, които са препърпели 

щети по време на пандемията. За мен един такъв добър начин например е отстъпка от 

такса „Смет” за времето, когато не са работили хотели и предприятия, но специално за 

това решение аз няма да подкрепя и не виждам логика да го подкрепим, защото ще 

ощетим нашата фирма с близо 10 800 лв.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Нашето предишно решение няма нищо 

общо с това. То е във връзка със заповедта на министъра, т.е., те нямат основание въз 

основа на предишното ни решение. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Аз смятам, че Общината трябва да направи нужното, за 

да подкрепи бизнеса по някакъв начин, защото бизнесът е на колене. Тази криза удари 

много сериозно приходите на различни видове бизнеси, особено на хотелиерския, на 

ресторантьорския и т.н. Виждаме, че като че ли Общината се справя по-добре засега, 

т.е., намалението на приходите е по-малко, пък и, така или иначе, Общината трябва да 

се грижи за бизнеса, за хората на своята територия.  

Това от една страна. От друга страна, обаче, виждам, че се прокрадват различни 

решения за отстъпки в различни области. Взехме вече едно такова решение за наемите, 

сега се предлага друго решение - между другото предложено от кмета и той трябва да 

каже защо го е предложил в този вариант, а се подготвя и нещо друго. Аз мисля, че 

всички такива предложения трябва да бъдат обединени на едно място и да бъде взето 

общо, единно  решение. На един път ние да знаем, че Общината ще похарчи или ще 

получи по-малко примерно 100 000 лв., „хикс” лв., 1 00 000 лв. и тези пари ще отидат за 

това, това и това. Освобождаването от наеми беше една частична стъпка, сега следва 

втора, след нея следва трета и мисля,че не е такъв подходът, когато ние трябва да 

насочим определени средства в определени области, които считаме, че имат нужда от 

подкрепа. Затова формалното ми предложение е да отложим вземането на решение по 

този въпрос заедно с подготвянето предложение за евентуално облекчаване на такса 

„Смет” и тогава да преценим - такса „Смет” ли ще намалим на тези фирми, които не са 

работили, ще ги освободим от това, което искат в момента - от наемите за ползване на 

паркоместата, данъци ли, друго ли, пари ли ще им даваме – всичко това да се реши 

наведнъж, не може да се реши частично и няма да бъде добре да се вземе решението. 

По повод на репликата, която каза г-н Каракоцев няколко пъти: „Ощетяваме 

една наша фирма за сметка на други фирми” - нашата фирма е общинска фирма, тя 

служи на Общината, тя не е наша фирма. Това разбиране аз лично не го споделям, 

тогава да направим всички хотели наши, т.е., общински, и тогава бизнесът ще тръгне 
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както трябва. Напротив, тези общински фирми съществуват, за да улесняват дейността 

на хората в Общината, те печелят някакви пари, за да могат да се издържат, а за жалост 

не печелят достатъчно и там се набутват калинки и т.н., но не е това въпросът – на 

практика ощетяваме Общината, не общински фирми.  

Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Аз искам да се изкажа като председател на ПК 

по БФ. Мисля, че всички, които разглеждаме бюджета и очакваме да чуваме добри 

неща, също така това, което се случва в града и искаме градът да се развива, не е 

нормално да приемаме такова предложение.  

Съгласна съм с г-н Каракоцев на 100 % с това, което предлага - да не отпадат 

тези такси.  

Другото, което е: да, вярно, че тези общински фирми са създадени, за да помагат 

на гражданите, но според мен не на всяка цена трябва ние да губим. Значи ли, че тези 

фирми също не са пострадали по време на коронавируса и те също не са имали малко 

такси, защото знате – нямаше туристи, много от местата стояха празни дълго време, 

знаете какви са загубите. Г-н Янков, Вие присъствате в нашата комисия и знаете, че и 

туристическото дружество, и всички наши фирми претърпяха някакви загуби и няма 

как да продължаваме да поемаме загубите и на частния бизнес. Едно е помощ, друго е 

да губим за сметка на частния бизнес. Така че, мисля, че Вашето предложение не е 

актуално.  

Аз съм против отлагането на разискванията. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението на г-

н Янков за отлагане на разискванията. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: Въздържал се 

2. Валерия-Тереза Дончева: Против 

3. Венцислав Спирдонов: Въздържал се 

4. Георги Марков: Против 

5. Георги Недев: Въздържал се 

6. Даниела Андреева-Тодорова: Въздържал се 

7. Деян Куздов: Против 

8. Деян Хаджийски: Въздържал се 

9. Евгени Коев: Въздържал се 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Жельо Желев: Въздържал се 

12. Йорданка Стефанова: Въздържал се 

13. Калина Широкова: Против 

14. Калоян Янков: За 

15. Красин Каракоцев: Против 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Мариян Кенаров: Против 

18. Нейко Генчев: Против 

19. Николай Илчев: Против 

20. Николен Стойнов: Против 

21. Петко Тюфекчиев: Против 

22. Пламен Петров: Въздържал се 

23. Росен Иванов: Въздържал се 

24. Стефан Антонов: Против 
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25. Стоян Витанов: Против 

26. Тихомир Нанев: Против 

27. Тодор Тодоров: Против 

28. Христо Стоев: Против 

29. Юлия Тонкова: За 

С 4 „за”, 15 „против”, 10 „въздържал се” предложението не беше прието. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: В ПК по УТТП водихме дълъг разговор, но бих 

разделил изказването си на два аспекта. От една страна, г-н Витанов се оказа прав – за 

бюджета никакъв дебат, а в момента за 10 800 лв. продължаваме да водим най-големия 

дебат може би в това заседание. От друга страна, още от предишния мандат, даже 

питане отправихме към кмета - тези места какви са. Тези места с такса ли са, тези места 

под наем ли са и какъв статут имат? И защо ПК по УТТП като водещата комисия не се 

занимава, когато се утвърждават тези места, а се занимава друга комисия, а в момента 

се занимаваме ние да освободим тези места от такса, защото така се води - такса; ако е 

наем, ще се играят на търг.  

И другият въпрос, философският, е: въобще трябва ли да има такива места за 

определени фирми – било за банки, хотели и т.н. Да, може би трябва да има, за да 

подпомагаме туризма, за да подпомагаме банките, но не можем за едни да бъдем майка, 

за други да бъдем мащеха. Има хотели, които си купиха къщи и си направиха паркинги, 

има обаче други хотели, които си разшириха хотелската част вместо паркинги.  

В момента ние наистина трябва да вземем някакво решение. Каквото и решение 

да вземем, няма да бъде справедливо спрямо останалия бизнес и това още по време на 

онлайн заседанията го поставихме като въпрос. Едно от обещанията на нашия кмет 

като председател на НСОРБ е, че ще се въведе такса „Смет” относно генериране на 

отпадъците. Да, но това не се въведе и продължава да не се въвежда. И вместо да 

дебатираме днес да се освободи бизнесът, който не е генерирал една прашинка смет 

през този период, но е длъжен да заплати такса „Смет”, а насреща нищо не е получил, 

ние в момента се занимаваме с 10 800 лв. и се занимаваме само с два хотела. Защо не се 

занимаваме с целия бизнес на град В. Търново, който утре ще чакаме да внесе данъците 

и таксите в следващия ни бюджет? Разбирате ли за какво говорим? Защото не може да 

бъдем за едни майка, а за други –мащеха.  

Аз Ви предлагам на следващото заседание да разгледаме бюджета на Общината 

относно такса „Смет”, защото съм сигурен, че хората са си внесли такса „Смет”, 

въпреки че махнахме отстъпката – нашият Общински съвет.  Не говоря кой я махна, 

нашият Общински съвет махна отстъпката. Това е друг грях към бизнеса, който 

направихме преди пандемията. Именно това трябва да разгледаме. Предлагам да 

отхвърлим това предложение и да разгледаме за всички, да бъде справедливо и 

пропорционално.  

Да, от друга страна не може Общината само да опрощава и да дава. Друг е 

въпросът, че държавата не даде нито една стотинка на Община В. Търново за справяне 

с пандемията. Въпреки големите проекти, големите програми, колко средства е 

получила Община В. Търново за борба с пандемията? Не може Общината от една 

страна да бъде добрият стопанин и да помага на бизнеса, който утре е най-важният за 

нея и за туризма, и за всичко останало, а в същото време да не получава помощ от 

държавата.  
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Затова Ви призовавам да отхвърлим тази точка и на следващото заседание да 

разгледаме за целия бизнес, който беше ударен, и се надявам държавата дотогава все 

пак да реши да отпусне някаква милостиня на нашата Община; не само на нашата, а и 

на всички общини, ако мисли въобще за общините си. Дано направи това, което ние се 

опитваме да направим за бизнеса! 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Кметът г-н Панов е предложил да се даде съгласие за 

освобождаване от заплащане на наем. Нека той или заместниците му да кажат защо 

искат да освободят хотелите от наем. Не чухме тяхното становище. Това е решението, 

което вносителят – г-н Панов, е предложил. Него го няма, но тук е г-жа Данева, 

първият подпис след кметския е на г-жа Данева. Кажете защо искате да освободите от 

наем тези лица! Ние говорим тук, спорим, но не чуваме Вас. 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник-кмет „Финанси” на 

Община В. Търново: Имаме искане от тези четири хотела, на които са дадени такива 

паркоместа. Ние сме длъжни да внесем предложението в Общинския съвет. И е 

логично, всички знаем, че през този период те не са реализирали никакви приходи, 

вероятно затова искат освобождаване. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на 

предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Против 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: Против 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: Против 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: Против 

14. Калина Широкова: Против 

15. Калоян Янков: Въздържал се 

16. Красин Каракоцев: Против 

17. Мариян Кенаров: Против 

18. Нейко Генчев: Въздържал се 

19. Николай Илчев: Против 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: Против 

22. Пламен Петров: Против 

23. Росен Иванов: За 

24. Стефан Антонов: Против 

25. Стоян Витанов: Против 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: Против 
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28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: Против 

С 13 „за”, 14 „против”, 2 „въздържал се” предложението не беше прието. 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване в годишния план за приватизация 

за 2020 г. и откриване процедура за приватизация за общински нежилищен имот, 

със стопанско предназначение, с. Пушево, Вх. № 739/18.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване в годишния план за 

приватизация за 2020 г. и откриване процедура за приватизация за общински 

нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Пушево, Вх. № 739 от 18.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Подлагам на гласуване това предложение. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Венцислав Спирдонов: За 

3. Георги Марков: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: Въздържал се 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Кенаров: За 

19. Нейко Генчев: За 

20. Николай Илчев: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Пламен Петров: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Антонов: За 

26. Стоян Витанов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 337 

 

I. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.3, ал.3, т.2 и чл.4, ал.4 от ЗПСК, 

Великотърновски общински съвет реши: 

1. Включва в годишния план за приватизация за 2020 година и открива 

процедура за приватизация на общински нежилищeн имот, със стопанско 

предназначение, представляващ: „Застроен урегулиран поземлен имот IV – 421, „за 

основно училище“ от кв.1 по ПУП на с. Пушево, заедно с построените в него сгради“ - 

собственост на Община Велико Търново. 

2.Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването на 

договори с предмет имота по т.1: за придобиване дялово участие, за наем, за съвместна 

дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични 

задължения, освен с разрешение на Общинския съвет. 

3.Възлага на Общинска агенция за приватизация да подготви и осъществи 

приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите решения 

от Общинския съвет. 

ІI. Възлага на общинската администрация при актуализация на 

Инвестиционната програма на Община Велико Търново към обектите с източник на 

финансиране от „Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи” да бъдат 

включени обекти на територията на с. Пушево на стойност до 30 % от постъпленията от 

продажбата на описания в т. I.1 обект . 

 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 

Вх. № 740/18.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, 

начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 740 от 

18.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Венцислав Спирдонов: За 

3. Георги Марков: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Елена Чамуркова: За 
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9. Жельо Желев: За 

10. Иван Александров: За 

11. Йорданка Стефанова: За 

12. Калина Широкова: За 

13. Красин Каракоцев: За 

14. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

15. Мариян Кенаров: За 

16. Нейко Генчев: За 

17. Николай Илчев: За 

18. Николен Стойнов: За 

19. Петко Тюфекчиев: За 

20. Пламен Петров: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Стефан Антонов: За 

23. Стоян Витанов: За 

24. Тихомир Нанев: За 

25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 338 

 

І. На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА и чл.4,ал.4 от ЗПСК, Великотърновски 

общински съвет: 

Изменя Решение № 302/27.08.2020 г. на Великотърновски общински съвет, като 

в точка I и т. II-1 се заличават думите „за техническа инфраструктура“ и на тяхно място 

се поставят думите „за инженерно-техническа инфраструктура“. 

ІI. На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 

чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал.3, във вр. с ал. 5, т. 1 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от 

Наредбата за търговете и конкурсите и свое решение №  302/ 27.08.2020 г. (ДВ, бр. 

80/2020 г.), Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 83 870 лева, 

в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „ПОЗЕМЛЕН ИМОТ 

с идентификатор 10447.517.119 по КККР на гр. Велико Търново, с площ 740 кв.м, за 

който е отреден УПИ Х – „за инженерно-техническа инфраструктура“ от кв.570 по 

ПУП-ПР на гр. Велико Търново“ - собственост на Община Велико Търново. Сделката 

се облата с ДДС. 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 

явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 8 350 лева. 

3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 

начало на търга - 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 

Търново . 
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4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 

7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 

клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 

след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 

Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 

търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 25 

161 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 

ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 

16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 

се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 

Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 

BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 

Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

заедно с целия размер на дължимия ДДС; срок за издължаване на остатъка от 

продажната цена - до 12 месеца, считано от датата на сключване на договора, на равни 

вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от 

предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 

предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 

изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 

на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 

неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11.В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 

проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 

повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 

определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 

работен ден. 
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ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 

Вх. № 741/18.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, 

начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 741 от 

18.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Венцислав Спирдонов: За 

3. Георги Марков: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Елена Чамуркова: Въздържал се 

11. Жельо Желев: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калоян Янков: Въздържал се 

15. Красин Каракоцев: За 

16. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

17. Нейко Генчев: За 

18. Николай Илчев: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Пламен Петров: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Стефан Антонов: За 

24. Стоян Витанов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 339 

 

І. На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА и чл.4,ал.4 от ЗПСК, Великотърновски 

общински съвет: 
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Изменя Решение № 303/27.08.2020 г. на Великотърновски общински съвет, като 

в точка I и т. II-1 се заличават думите „за техническа инфраструктура“ и на тяхно 

място се поставят думите „за инженерно-техническа инфраструктура“. 

II. На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 

чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал. 5, т. 1 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за 

търговете и конкурсите и свое решение № 303/ 27.08.2020 г. (ДВ, бр. 80/2020 г.), 

Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 97 800 лева, 

в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „ПОЗЕМЛЕН ИМОТ 

с идентификатор 10447.517.120 по КККР на гр. Велико Търново, с площ 863 кв.м, за 

който е отреден УПИ ХI-10 – „за инженерно-техническа инфраструктура“ от кв.570 по 

ПУП-ПР на гр. Велико Търново“ - собственост на Община Велико Търново. Сделката 

се облата с ДДС. 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 

явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 9 750 лева. 

3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 

начало на търга - 14,30 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 

Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 

7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 

клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 

след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 

Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 

търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 29 

340 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 

ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 

16,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 

се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 

Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 

BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 

Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

заедно с целия размер на дължимия ДДС; срок за издължаване на остатъка от 

продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на сключване на договора, на равни 
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вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от 

предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 

предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 

изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 

на търга, при същите условия, като в случай, че така определеният ден съвпада с 

неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 

проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 

повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай, че така 

определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 

работен ден. 

 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 

Вх. № 742/18.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, 

начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 742 от 

18.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложение с вх. № 742 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: Въздържал се 
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13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: Въздържал се 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 340 

 

І. На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА и чл.4,ал.4 от ЗПСК, Великотърновски 

общински съвет: 

Изменя Решение № 304/27.08.2020 г. на Великотърновски общински съвет, като 

в точка I и т. II-1 се заличават думите „за техническа инфраструктура“ и на тяхно 

място се поставят думите „за инженерно-техническа инфраструктура“. 

II. На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 

чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал. 5, т. 1 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за 

търговете и конкурсите и свое решение № 304/ 27.08.2020 г. (ДВ, бр. 80/2020 г.), 

Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 338 400 

лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „ПОЗЕМЛЕН ИМОТ 

с идентификатор 10447.517.129 по КККР на гр. Велико Търново, с площ 3031 кв.м, за 

който е отреден УПИ ХII-11 – „за инженерно-техническа инфраструктура“ от кв.570 по 

ПУП-ПР на гр. Велико Търново“ - собственост на Община Велико Търново. Сделката 

се облата с ДДС. 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 

явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 33 840 лева. 

3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 

начало на търга - 15,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 

Търново . 
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4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 

7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 

клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 

след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 

Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 

търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 

101 520 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 

ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 

16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 

се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 

Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 

BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 

Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

заедно с целия размер на дължимия ДДС; срок за издължаване на остатъка от 

продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на сключване на договора, на равни 

вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от 

предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 

предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 

изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 

на търга, при същите условия, като в случай, че така определеният ден съвпада с 

неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 

проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 

повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай, че така 

определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 

работен ден. 
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ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 

Вх. № 743/18.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, 

начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 743 от 

18.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Даниела Андреева-Тодорова: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Евгени Коев: За 

13. Елена Чамуркова: Въздържал се 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Йорданка Стефанова: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Калоян Янков: Въздържал се 

19. Красин Каракоцев: За 

20. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

21. Мариян Кенаров: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Нейко Генчев: За 

24. Николай Илчев: За 

25. Николен Стойнов: За 

26. Петко Тюфекчиев: За 

27. Пламен Петров: За 

28. Росен Иванов: За 

29. Стефан Антонов: За 

30. Стоян Витанов: За 

31. Тихомир Нанев: За 

32. Тодор Тодоров: За 

33. Христо Стоев: За 

34. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 341 

 

І. На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА и чл.4,ал.4 от ЗПСК, Великотърновски 

общински съвет: 

Изменя Решение № 305/27.08.2020 г. на Великотърновски общински съвет, като 

в точка I и т. II-1 се заличават думите „за техническа инфраструктура“ и на тяхно 

място се поставят думите „за инженерно-техническа инфраструктура“. 

II. На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 

чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал. 5, т. 1 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за 

търговете и конкурсите и свое решение № 305/ 27.08.2020 г. (ДВ, бр. 80/2020 г.), 

Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 390 000 

лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „ПОЗЕМЛЕН ИМОТ 

с идентификатор 10447.517.121 по КККР на гр. Велико Търново, с площ 3493 кв.м, за 

който е отреден УПИ ХIII-11 – „за инженерно-техническа инфраструктура“ от кв.570 

по ПУП-ПР на гр. Велико Търново“ – собственост на Община Велико Търново. 

Сделката се облата с ДДС. 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 

явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 39 000 лева. 

3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 

начало на търга - 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 

Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 

7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 

клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 

след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 

Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 

търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 

117 000 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 

ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 

16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 

се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 

Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 

BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 

Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 
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За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

заедно с целия размер на дължимия ДДС; срок за издължаване на остатъка от 

продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на сключване на договора, на равни 

вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от 

предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 

предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 

изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 

на търга, при същите условия, като в случай, че така определеният ден съвпада с 

неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 

проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 

повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай, че така 

определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 

работен ден. 

 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, 

Вх. № 744/18.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, 

начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 744 от 

18.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 
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10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: Въздържал се 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калоян Янков: Въздържал се 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 342 

 

І. На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА и чл.4,ал.4 от ЗПСК, Великотърновски 

общински съвет: 

Изменя Решение № 306/27.08.2020 г. на Великотърновски общински съвет, като 

в точка I и т. II-1 се заличават думите „за техническа инфраструктура“ и на тяхно 

място се поставят думите „за инженерно-техническа инфраструктура“. 

II. На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 

чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал. 5, т. 1 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за 

търговете и конкурсите и свое решение № 306/ 27.08.2020 г. (ДВ, бр. 80/2020 г.), 

Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 292 830 

лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „ПОЗЕМЛЕН ИМОТ 

с идентификатор 10447.517.123 по КККР на гр. Велико Търново, с площ 2623 кв.м, за 

който е отреден УПИ ХIV-74 – „за инженерно-техническа инфраструктура“ от кв.570 

по ПУП-ПР на гр. Велико Търново“ – собственост на Община Велико Търново. 

Сделката се облата с ДДС. 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 

явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 29 250 лева. 

3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 
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начало на търга - 14,30 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 

Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 

7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 

клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 

след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 

Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 

търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 87 

849 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 

ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 

16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 

се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 

Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 

BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 

Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

заедно с целия размер на дължимия ДДС; срок за издължаване на остатъка от 

продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на сключване на договора, на равни 

вноски, всяка от които е дължима през не повече от шест месеца, считано от 

предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 

предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 

изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 

на търга, при същите условия, като в случай, че така определеният ден съвпада с 

неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 

проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 

повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай, че така 

определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 

работен ден. 
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ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 722/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – апартамент, 

гр. Велико Търново, Вх. № 722 от 11.09.2020 г. 

ПК по ОС приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложение с вх. № 722. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: За 

2. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Хаджийски: За 

8. Драгомир Йосифов: За 

9. Евгени Коев: За 

10. Елена Чамуркова: За 

11. Жельо Желев: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Кенаров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Нейко Генчев: За 

21. Николай Илчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 343 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, ал. 9, т. 2 от 

ЗОС, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление 
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и разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 год. недвижим имот – частна 

общинска собственост, индивидуализиран в АОС № 6993 от 22.05.2020 год., а именно: 

Апартамент № 2 (две), представляващ самостоятелен обект в сграда, с 

идентификатор 10447.506.205.1.2 /едно нула четири четири седем точка пет нула шест 

точка две нула пет точка  едно точка две/ по Кадастрална карта и кадастралните 

регистри /КККР/ на гр. Велико Търново, разположен в поземлен имот с 

идентификатор 10447.506.205 (едно нула четири четири седем точка пет нула шест 

точка две нула пет) по КК и КР на гр. Велико Търново,  с адрес на имота: гр. Велико 

Търново, п.к. 5000, ул. „Алеко Константинов“ № 61, секция „А“, на кота + 0,00, ап. 2, 

със застроена площ от 37,40 кв.м. (тридесет и седем цяло, и четиридесет стотни 

квадратни метра), състоящ се от: дневна, баня - тоалетна, входно антре и една тераса; 

при граници: на същия етаж: 10447.506.205.1.3 и 10447.506.205.1.1, под обекта: 

10447.506.205.1.11; над обекта: 10447.506.205.1.5; Избено помещение №8 (номер осем) 

на кота -5,20, с полезна площ 3,55 кв.метра (три цяло, петдесет и пет стотни 

квадратни метра), без пряко осветление; 4,71% (четири цяло, седемдесет и една стотни 

квадратни метра) идеални части от общите части на секция „А“; припадаща се площ 

от общи части-7,01 кв.метра (седем цяло, една стотни квадратни метра); Право на 

собственост върху 1,05% (едно цяло, и пет стотни процента) идеални части от земята 

– УПИ I (първи римско) от квартал №506 (петстотин и шест) по плана на град Велико 

Търново, целият с площ 1533 кв.метра (хиляда петстотин тридесет и три квадратни 

метра), а само припадащата се площ е в размер  на 16,00 кв.метра (шестнадесет 

квадратни метра). 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3, ал.2 и ал. 3 във 

връзка с чл. 42, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 47, ал. 1, във връзка с чл. 46, ал. 1, т. 1, чл. 47, ал. 4 

и ал. 5 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, 

настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет 

включва в списъка за продажба жилище – частна общинска собственост, 

индивидуализиран в АОС № 6993 от 22.05.2020 год., а именно: 

Апартамент № 2 (две), представляващ самостоятелен обект в сграда, с 

идентификатор 10447.506.205.1.2 /едно нула четири четири седем точка пет нула шест 

точка две нула пет точка  едно точка две/ по Кадастрална карта и кадастралните 

регистри /КККР/ на гр. Велико Търново, разположен в поземлен имот с 

идентификатор 10447.506.205 (едно нула четири четири седем точка пет нула шест 

точка две нула пет) по КК и КР на гр. Велико Търново,  с адрес на имота: гр. Велико 

Търново, п.к. 5000, ул. „Алеко Константинов“ № 61, секция „А“, на кота + 0,00, ап. 2, 

със застроена площ от 37,40 кв.м. (тридесет и седем цяло, и четиридесет стотни 

квадратни метра), състоящ се от: дневна, баня - тоалетна, входно антре и една тераса; 

при граници: на същия етаж: 10447.506.205.1.3 и 10447.506.205.1.1, под обекта: 

10447.506.205.1.11; над обекта: 10447.506.205.1.5; Избено помещение №8 (номер осем) 

на кота -5,20, с полезна площ 3,55 кв.метра (три цяло, петдесет и пет стотни 

квадратни метра), без пряко осветление; 4,71% (четири цяло, седемдесет и една стотни 

квадратни метра) идеални части от общите части на секция „А“; припадаща се площ 

от общи части-7,01 кв.метра (седем цяло, една стотни квадратни метра); Право на 

собственост върху 1,05% (едно цяло, и пет стотни процента) идеални части от земята 
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– УПИ I (първи римско) от квартал №506 (петстотин и шест) по плана на град Велико 

Търново, целият с площ 1533 кв.метра (хиляда петстотин тридесет и три квадратни 

метра), а само припадащата се площ е в размер  на 16,00 кв.метра (шестнадесет 

квадратни метра). 

3. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и чл.47, 

ал.5, ал. 6 във вр. с чл. 46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища Великотърновски 

общински съвет дава съгласие описаният в точка 1 и точка 2 недвижим имот да бъде 

продаден на Калин ………………….Василев, ЕГН: ……………………... Одобрява 

продажна цена на гореописания имот, въз основа на експертна оценка, изготвена от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 52 100 лв. /петдесет и две хиляди 

и сто лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 

на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 

 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 723/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – апартамент, 

гр. Велико Търново, Вх. № 723 от 11.09.2020 г. 

ПК по ОС приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: За 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мавроди Калейнски: За 



Протокол № 13 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 24.09.2020 г. 
 

63 
 

20. Мариян Кенаров: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Нейко Генчев: За 

23. Николай Илчев: За 

24. Николен Стойнов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Пламен Петров: За 

27. Росен Иванов: За 

28. Стефан Антонов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 344 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, ал. 9, т. 2 от 

ЗОС, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление 

и разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 год. недвижим имот – частна 

общинска собственост, индивидуализиран в АОС № 6923 от 12.11.2019 год., а именно: 

Апартамент № 13 (тринадесет), представляващ самостоятелен обект в сграда, 

с идентификатор 10447.515.355.2.13 /едно нула четири четири седем точка пет едно 

пет точка три пет пет точка две точка едно три/ по Кадастрална карта и кадастралните 

регистри /КККР/ на гр. Велико Търново с адрес на имота: гр. Велико Търново, п.к. 

5000, ул. „Деньо Чоканов“ № 3, вх. Б, ет. 5, ап. 13, със застроена площ от 77,05 кв.м 

(седемдесет и седем цяло и пет стотни квадратни метра), съгласно Ценообразуване, 

изготвено от СД „ИСС“ и 78,20 кв.м. (седемдесет и осем цяло, и двадесет квадратни 

метра) при 100% включена тераса в площта на апартамента, състоящ се от: дневна, две 

спални, кухня, баня, тоалетна, коридор и една тераса; при граници: на същия етаж: 

10447.515.355.2.14, под обекта: 10447.515.355.2.10, над обекта: 10447.515.355.2.16; 

Избено помещение №13 (номер тринадесет), с полезна площ 4,31 кв.метра (четири 

цяло, тридесет и една стотни квадратни метра); 0,97% (нула цяло, деветдесет и седем 

стотни процента) идеални части от общите части на жилищния блок – ЕПЖС-12; 

припадаща се площ от общи части-10,18 кв.метра (десет цяло, и осемнадесет стотни 

квадратни метра); Отстъпено право на строеж, съобразно застроената площ на 

апартамента и припадащата се площ от общите части, с обща площ 88,38 кв.метра 

(осемдесет и осем цяло, тридесет и осем стотни квадратни метра) върху общинска земя-

поземлен имот с идентификатор 10447.515.355 по КК и КР, а по ПУП-ПР 

представляваща УПИ III (урегулиран поземлен имот три римско) от квартал №350 

(триста и петдесет). 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3, ал.2 и ал. 3 във 

връзка с чл. 42, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 47, ал. 1, във връзка с чл. 46, ал. 1, т. 1, чл. 47, ал. 4 

и ал. 5 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, 

настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет 
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включва в списъка за продажба жилище – частна общинска собственост, 

индивидуализиран в АОС № 6923 от 12.11.2019 год., а именно: 

Апартамент № 13 (тринадесет), представляващ самостоятелен обект в сграда, 

с идентификатор 10447.515.355.2.13 /едно нула четири четири седем точка пет едно 

пет точка три пет пет точка две точка едно три/ по Кадастрална карта и кадастралните 

регистри /КККР/ на гр. Велико Търново с адрес на имота: гр. Велико Търново, п.к. 

5000, ул. „Деньо Чоканов“ № 3, вх. Б, ет. 5, ап. 13, със застроена площ от 77,05 кв.м 

(седемдесет и седем цяло и пет стотни квадратни метра), съгласно Ценообразуване, 

изготвено от СД „ИСС“ и 78,20 кв.м. (седемдесет и осем цяло, и двадесет квадратни 

метра) при 100% включена тераса в площта на апартамента, състоящ се от: дневна, две 

спални, кухня, баня, тоалетна, коридор и една тераса; при граници: на същия етаж: 

10447.515.355.2.14, под обекта: 10447.515.355.2.10, над обекта: 10447.515.355.2.16; 

Избено помещение №13 (номер тринадесет), с полезна площ 4,31 кв.метра (четири 

цяло, тридесет и една стотни квадратни метра); 0,97% (нула цяло, деветдесет и седем 

стотни процента) идеални части от общите части на жилищния блок – ЕПЖС-12; 

припадаща се площ от общи части-10,18 кв.метра (десет цяло, и осемнадесет стотни 

квадратни метра); Отстъпено право на строеж, съобразно застроената площ на 

апартамента и припадащата се площ от общите части, с обща площ 88,38 кв.метра 

(осемдесет и осем цяло, тридесет и осем стотни квадратни метра) върху общинска земя-

поземлен имот с идентификатор 10447.515.355 по КК и КР, а по ПУП-ПР 

представляваща УПИ III (урегулиран поземлен имот три римско) от квартал №350 

(триста и петдесет). 

3. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и чл.47, 

ал.5, ал. 6 във вр. с чл. 46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски 

общински съвет дава съгласие описаният в точка 1 и точка 2 недвижим имот да бъде 

продаден на Кирил …………………… Петров, ЕГН: ………………….. Одобрява 

продажна цена на гореописания имот, въз основа на експертна оценка, изготвена от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 76 400 лв. /седемдесет и шест 

хиляди и четиристотин лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 

на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 

 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Замяна на части от недвижими 

имоти, гр. Велико Търново, Вх. № 724/11.09.2020г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Замяна на части от недвижими имоти, гр. 

Велико Търново, Вх. № 724 от 11.09.2020г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Гласуваме. 
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Гласуването е  с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа 

„за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: Въздържал се 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Йорданка Стефанова: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: Въздържал се 

18. Красин Каракоцев: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 345 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.6 ал.1 и ал.3 от ЗОС и чл.3 ал.3 от 

НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие поземлен имот с проектен 

идентификатор №10447.515.704 с проектна площ от 95 кв.м., поземлен имот с проектен 

идентификатор №10447.515.710  с проектна площ 9 кв.м. и поземлен имот с проектен 

идентификатор №10447.515.701 с проектна площ от 288 кв.м. по КК и КР на гр. Велико 

Търново, жк „Бузлуджа”, собственост на Община Велико Търново съгласно 

разпоредбите на ЗОС, които съгласно действащия ПУП-ПР представляват част от 

проектирана, но неприложена улична регулация, като в резултат на влязло в сила ЧИ на 

ПУП-ПР тази част се отнема и попада в имоти, собственост на „Краси Кънстръкшън“ 

ЕООД, ЕИК 204018649, да бъдат обявени за частна общинска собственост. 
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2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 г. недвижими имоти общинска 

собственост: 

- поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.704 с проектна площ от 

95 кв.м., поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.710  с проектна площ 9 

кв.м. и поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.701 с проектна площ от 

288 кв.м. по КК и КР на гр. Велико Търново, жк „Бузлуджа” /съгласно скица-проект 

№15-592883-07.07.2020 г. на СГКК Велико Търново/. Имотите са собственост на 

Община Велико Търново съгласно разпоредбите на ЗОС. 

3. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.40 ал.2 т.3 във връзка с чл.21 ал.4 

от ЗОС и чл.63 ал.2 т.4 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие 

да бъде извършена замяна между Община Велико Търново и „Краси Кънстръкшън“ 

ЕООД, ЕИК 204018649, с адрес на управление гр. Велико Търново, ул. „Асен 

Разцветников“ №4, ет.2, на недвижими имоти както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.702 по КК и КР на гр. 

Велико Търново, жк „Бузлуджа”, проектна площ 380 кв.м. /съгласно скица-проект №15-

592883-07.07.2020 г. на СГКК Велико Търново /. Имотът е собственост на „Краси 

Кънстръкшън“ ЕООД, ЕИК 204018649, с адрес на управление гр. Велико Търново, ул. 

„Асен Разцветников“ №4, ет.2, и попада в обхвата на разработка, одобрена с Решение 

№116 по протокол №5 от 30.01.2020 г. на Великотърновски общински съвет. Съгласно 

предвижданията на влязлото в сила ЧИ на ПУП-ПР, имотът представлява част от 

поземлен имот 10447.515.150 по КККР на гр. Велико Търново, като тази част се отнема, 

попада в нова улица с о.т. 8158а-8159а-8159 и придобива характер на публична 

общинска собственост. Съгласно изготвена оценка от оценител на имоти, регистриран 

по ЗНО, стойността на имота е в размер на 47 500 лв.; и 

Поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.703 по КК и КР на гр. 

Велико Търново, жк „Бузлуджа”, проектна площ 395 кв.м. /съгласно скица-проект №15-

592883-07.07.2020 г. на СГКК Велико Търново /. Имотът е собственост на „Краси 

Кънстръкшън“ ЕООД, ЕИК 204018649, с адрес на управление гр. Велико Търново, ул. 

„Асен Разцветников“ №4, ет.2, и попада в обхвата на разработка, одобрена с Решение 

№116 по протокол №5 от 30.01.2020 г. на Великотърновски общински съвет. Съгласно 

предвижданията на влязлото в сила ЧИ на ПУП-ПР, имотът представлява част от 

поземлен имот 10447.515.149 по КККР на гр. Велико Търново, като тази част се отнема, 

попада в нова улица с о.т. 8158а-8159а-8159 и придобива характер на публична 

общинска собственост. Съгласно изготвена оценка от оценител на имоти, регистриран 

по ЗНО, стойността на имота е в размер на 49 400 лв.; 

Срещу 

Поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.701 по КК и КР на гр. 

Велико Търново, жк „Бузлуджа”, проектна площ 288 кв.м. и Поземлен имот с проектен 

идентификатор №10447.515.710 по КК и КР на гр. Велико Търново, жк „Бузлуджа”, 

проектна площ 9 кв.м. /съгласно скица-проект №15-592883-07.07.2020 г. на СГКК 

Велико Търново/. Имотите са собственост на Община Велико Търново съгласно 

разпоредбите на ЗОС, и попадат в обхвата на разработка, одобрена с Решение №116 по 
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протокол №5 от 30.01.2020 г. на Великотърновски общински съвет. Съгласно 

предвижданията на влязлото в сила ЧИ на ПУП-ПР, имотът представлява част от 

проектирана, но неприложена улична регулация, като тази част се отнема и попада в 

новообразуван УПИ IX „за гаражи“ от стр. кв.624 по ПУП на гр. Велико Търново, 

собственост на Краси Кънстръкшън“ ЕООД, ЕИК 204018649, с адрес на управление гр. 

Велико Търново, ул. „Асен Разцветников“ №4, ет.2. Съгласно изготвена оценка от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, общата стойност на двата имота е в размер на 

37 200 лв.; и  

Поземлен имот с проектен идентификатор №10447.515.704 по КК и КР на гр. 

Велико Търново, жк „Бузлуджа”, проектна площ 95 кв.м. /съгласно скица-проект №15-

592883-07.07.2020 г. на СГКК Велико Търново/. Имотът е собственост на Община 

Велико Търново съгласно разпоредбите на ЗОС, и попада в обхвата на разработка, 

одобрена с Решение №116 по протокол №5 от 30.01.2020 г. на Великотърновски 

общински съвет. Съгласно предвижданията на влязлото в сила ЧИ на ПУП-ПР, имотът 

представлява част от проектирана, но неприложена улична регулация, като тази част се 

отнема и попада в поземлен имот с идентификатор №10447.515.149 по КККР на гр. 

Велико Търново, собственост на „Краси Кънстръкшън“ ЕООД, ЕИК 204018649, с адрес 

на управление гр. Велико Търново, ул. „Асен Разцветников“ №4, ет.2. Съгласно 

изготвена оценка от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, стойността на имота е в 

размер на 11 900 лв. 

4. Уравняването на стойността на имотите, предмет на замяната, ще бъде 

извършено след начисляване на дължимия ДДС, като доплащането е за сметка на 

Община Велико Търново. 

5. Всички необходимо присъщи разходи по сделката: ДДС, такса по чл.56а от 

НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса вписване и др., са за 

сметка на „Краси Кънстръкшън“ ЕООД, ЕИК 204018649, с адрес на управление гр. 

Велико Търново, ул. „Асен Разцветников“ №4, ет.2. 

6. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 

съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на 

чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 719/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, 

ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, гр. Велико Търново, Вх. № 

719/11.09.2020 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 
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1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Красин Каракоцев: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Мариян Кенаров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Нейко Генчев: За 

21. Николай Илчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 346 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, Великотърновски 

общински съвет дава предварително съгласие за промяна предназначението на части от 

имоти публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот с идентификатор №10447.25.23 по КККР на гр. Велико 

Търново, местност „Дълга лъка“, земеделска територия, НТП: гори и храсти в 

земеделска земя; площ на имота – 103 065 кв.м.; засегнати площи от сервитута – 387,89 

кв.м.; дължина на трасето – 51,75 л.м. 

- поземлен имот с идентификатор №10447.26.16 по КККР на гр. Велико 

Търново, земеделска територия, НТП: гори и храсти в земеделска земя; площ на имота 

– 24 047 кв.м.; засегнати площи от сервитута – 120,93 кв.м.; дължина на трасето – 16,33 

л.м. 

във връзка с Комплексен проект за инвестиционна инициатива по чл.150 – 

Парцеларен план и план-схема по чл.108 от ЗУТ – Проект за въздушен ел. 

далекопровод – трасе на ел. захранване на Мачтов трафопост 20 кV, предвиден за 
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изграждане в ПИ с идентификатор №10447.26.18 по КККР на гр. Велико Търново, 

План-схема за електроснабдяване, приет с Решение №50 по протокол №3 от 

05.08.2020г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико 

Търново. Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила 

на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Великотърновски 

общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на ограничени вещни 

права на „Анимексс“ ЕООД, ЕИК 123540049, с адрес на управление гр. Стара Загора, 

ул. „Радост“ №1Б, представлявано от Управителя Георги …………….. Ганчев, върху 

имотите по т.1, след влизане в сила на ПУП. 

3. „Анимексс“ ЕООД, ЕИК 123540049, с адрес на управление гр. Стара Загора, 

ул. „Радост“ №1Б, представлявано от Управителя Георги ………….. Ганчев, да 

извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на 

обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по 

промяната на предназначението на земята. 

 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Разкриване на Център за работа с деца и 

младежи в с. Плаково, Вх. № 717/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Разкриване на Център за работа с деца и 

младежи в с. Плаково, Вх. № 717 от 11.09.2020 г. 

ПК по ОС приема предложението, ПК по ЗСД приема предложението и предлага 

да бъдат спазени принципите за разделяне на потоците за кабинета на личния лекар и за 

Центъра за работа с деца и младежи. 

Има становище на кметския наместник на с. Плаково. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Валерия-Тереза Дончева: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гергана Евтимова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 
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17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 347 

 

I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, т. 17, т. 18 и т. 19 от Правилника 

за организацията и дейността в центровете за работа с деца и младежи на територията 

на Община Велико Търново, и във връзка с предложение вх. № 80-300-15/02.09.2020 

год. от Росица Димитрова- Директор Дирекция СДЗ, Великотърновски общински съвет 

предоставя част от имот частна общинска собственост, представляващ помещение с 

площ 23,50 кв.м, намиращо се в „Здравна служба“, с. Плаково, II етаж, кв. 71-А, УПИ I, 

по плана на населеното място, актуван с АОС № 364/08.04.1998 год. за разкриване на 

Център за работа с деца и младежи с. Плаково. 

II. Ползването на помещението да бъде под контрола на Кмета на с. Плаково. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост /сградата на ПЕГ „Проф. д-р Асен 

Златаров“/, Вх. № 718/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост /сградата на ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, Вх. № 

718 от 11.09.2020 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 
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5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Нейко Генчев: За 

21. Николай Илчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Антонов: За 

27. Стоян Витанов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 348 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост и чл. 25 предложение първо от Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 

общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 

общинска собственост за срок от 5 (пет) години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. 

„Славянска“ № 2 /ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, представляващ помещение с площ 

39,00 кв.м, в сграда на един етаж, с идентификатор 10447.514.199.2, при начална 

тръжна цена 650,00 лв. на месец и предназначение- лавка. 

ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, 

определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост /сградата на ПЕГ „Проф. д-р Асен 

Златаров“/, Вх. № 721/11.09.2020 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост /сградата на ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, Вх. № 

721 от 11.09.2020 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по ЗСД приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението по точка 22. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: За 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Пламен Петров: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 349 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост и чл. 25 предложение първо от Наредбата за реда на 
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придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 

общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от имот публична 

общинска собственост за срок от 5 (пет) години, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. 

„Славянска“ № 2 /ПЕГ „Проф. д-р Асен Златаров“/, представляващ помещение с площ 

15,00 кв.м, в сграда на един етаж, с идентификатор 10447.514.199.2, при начална 

тръжна цена 50,00 лв. на месец и предназначение- стоматологичен кабинет. 

ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, 

определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

  

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 720/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 720 от 11.09.2020 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ОНК приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: За 

12. Жельо Желев: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Пламен Петров: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 
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27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 350 

 

І. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 год. част от имот публична 

общинска собственост, място №12, находящ се в гр. Велико Търново, до художествена 

галерия „ Борис Денев“, УПИ I от кв. 645 по плана на града, представляващ терен с 

площ 24,00 /двадесет и четири/ кв.м, за поставяне на преместваем обект /павилион/. 

ІІ. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост, чл. 33, ал. 1, чл. 25 предложение първо от Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, във връзка с чл.56 от 

ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост, място №12, находящ се в гр. Велико Търново, до 

художествена галерия „Борис Денев“, УПИ I от кв. 645 по плана на града, 

представляващ терен с площ 24,00 /двадесет и четири/  кв.м, за срок от  5 /пет/ години, с 

предназначение: търговска дейност, при начална тръжна цена 300,00 /триста/ лв. на 

месец.  

ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред 

съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

1. При провеждането на търга да се представи проект на временното 

съоръжение, одобрен от Гл. архитект на Община Велико Търново. 

2. Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на временното съоръжение, 

както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на 

наемателя. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо 

задание по чл. 125 от ЗУТ и даване на разрешение за изработване на ЧИ на 

действащ ПУП, с. Къпиново, Вх. № 726/11.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 

125 от ЗУТ и даване на разрешение за изработване на ЧИ на действащ ПУП, с. 

Къпиново, Вх. № 726 от 11.09.2020 г. 

ПК по УТТП приема предложението. 

Колеги, не виждам кметския наместник на с. Къпиново. Имам въпроси към него. 

Предлагам да отложим точката за когато кметският наместник дойде на нашата сесия. 
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Има писмено становище на кметския наместник на с. Къпиново, но аз имам 

въпроси към него. 

Подлагам на гласуване предложението за отлагане. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гергана Евтимова: За 

7. Даниела Андреева-Тодорова: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Евгени Коев: Въздържал се 

12. Елена Чамуркова: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Йорданка Стефанова: За 

15. Калина Широкова: За 

16. Калоян Янков: Въздържал се 

17. Красин Каракоцев: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мариян Кенаров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Нейко Генчев: За 

22. Николай Илчев: За 

23. Николен Стойнов: Въздържал се 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Светослав Дермански: За 

27. Стефан Антонов: За 

28. Стоян Витанов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промяна в състава и 

ръководствата на постоянните комисии на Великотърновския общински съвет, 

Вх. № 748/23.09.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промяна в състава и ръководствата на 

постоянните комисии на Великотърновския общински съвет, Вх. № 748 от 23.09.2020 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Правя предложение от името на групата на 

„Демократична България” за председател на комисията по ЗСД да бъде избран д-р 

Мавроди Калейнски. Смятам, че той има необходимите качества за това - лични и 

професионални, без по никакъв начин да засягам вече предложения кандидат. Нашата 
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група няма нито един председател на комисия. Мисля, че сме единствената група, която 

няма председател на комисия, както нямаме и заместник-председателско място на 

съвета. И докато заместник-председателските места на съвета се формират очевидно от 

управляващата коалиция в нашия Общински съвет – ГЕРБ, ВМРО, ДПС, и тя повтаря 

коалицията, която е на национално ниво – ГЕРБ с патриотите и някъде в сянка, отзад – 

г-н Пеевски, ДПС и „сараите”. Това е ясно и затова ние не настояваме за заместник-

председателско място в този формат.  

Би следвало според нас някой ден заместник-председателските места да се 

заемат по получени гласове – т.е., първите три, четири или пет групи, които са 

получили най-много гласове на изборите, да имат право на заместник-председател. 

Настоящото мнозинство е решило, че трябва управляващата коалиция да си заеме тези 

места. Честито, халал да им е и т.н.; това не сме го поставяли на въпрос. Смятам обаче, 

че групата на „Демократична България” следва да получи едно председателско място от 

един достоен член, който има личните качества и професионалната експертиза да бъде 

председател на тази комисия. Пак казвам – без по никакъв начин да омаловажавам 

качествата на предложената вече кандидатура. Моля да бъде гласувано моето 

предложение. 

Г-жа ДАНИЕЛА АНДРЕЕВА: Моето предложение във връзка с промените в 

състава на постоянните комисии е следното: председател на ПК по ЗСД – уважаемият 

д-р Николен Стойнов, който е бил председател в предишните два мандата с 

изключителна експертиза в работата си, а в ПК за ПГОБК, чийто заместник-

председател съм аз, си правя отвод и предлагам д-р Мавроди Калейнски за заместник-

председател. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Вие не можете да си направите отвод. Това 

е гласувано. Сега правите предложение д-р Калейнски да заеме заместник-

председателско място, така ли? 

Г-жа ЕЛЕНА ЧАМУРКОВА: Моята реплика е в подкрепа на изказването на 

колегата Янков и в подкрепа на кандидатурата на д-р Калейнски. Аз уважавам 

изключително много д-р Стойнов, също не подлагам на съмнение личните му качества, 

напротив. Ще си позволя да го провокирам обаче. Той отказа с достойни мотиви едно 

място в парламента, мисля, че за него не е кой знае какъв проблем да даде крачка назад. 

Единственият ни мотив, както г-н Янков изтъкна, е, че нашата група няма 

председателско място. Мисля, че сега е моментът да го поправим. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Уважаеми колеги, уважаема д-р Андреева, 

моята реплика е следната: аз съм експерт в определена област, така че смятам, че няма 

да мога и не бива предлаган за председател на комисията, където е необходим юрист 

или човек със солидни юридически познания. Така че, благодаря Ви, правя си отвод 

относно Вашето предложение.  

И понеже имам трибуна, искам да направя следното нещо: за да има 

конкуренция, лекарите в залата са повече, аз предлагам за председател на комисията по 

здравеопазване да се конкурираме с всички лекари – предлагам д-р Андреева и 

предлагам д-р Точков.  
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Само да изчистя една неяснота: заместник-

председателят на комисия се избира от комисията, д-р. Андреева. Вашето предложение 

не се отнася към тази сесия.  

Има предложение за председател на ПК по ЗСД за д-р Андреева и д-р Точков. Д-

р Андреева и д-р Точков си правят отвод. 

Поставям на гласуване предложението на г-н Янков – за председател на ПК по 

ЗСД да бъде избран д-р Мавроди Калейнски. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Валентин Точков: Въздържал се 

2. Венцислав Спирдонов: Въздържал се 

3. Георги Марков: Против 

4. Гергана Евтимова: Въздържал се 

5. Деян Куздов: Въздържал се 

6. Деян Хаджийски: Против 

7. Драгомир Йосифов: Въздържал се 

8. Евгени Коев: Против 

9. Елена Чамуркова: За 

10. Жельо Желев: Въздържал се 

11. Йорданка Стефанова: Въздържал се 

12. Калина Широкова: Въздържал се 

13. Калоян Янков: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Мариян Кенаров: За 

16. Нейко Генчев: Въздържал се 

17. Николен Стойнов: Въздържал се 

18. Петко Тюфекчиев: За 

19. Стоян Витанов: За 

20. Сунай Мунков: Против 

21. Тихомир Нанев: Въздържал се 

22. Тодор Тодоров: Въздържал се 

23. Христо Стоев: Въздържал се 

24. Юлия Тонкова: Въздържал се 

С 6 „за”, 4 „против”, 14„въздържал се” предложението не беше прието.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще прочета основното предложение по тази 

точка: на основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА и чл. 49, ал. 1 и чл. 40, ал. 3 от 

Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 

неговите комисии и за взмаимодействието му с Общинската администрация 

Великотърновският общински съвет:  

избира Светослав ………. Дермански за член на ПК по ЗСД, за член на ПК по 

ОНК и за член на ПК за ПГОБК;  

избира Николен ………….. Стойнов за председател на ПК по ЗСД;  

избира Тодор …………. Тодоров за председател на ПК по Закона за 

противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото имущество.  

Г-н ЕВГЕНИ КОЕВ /отрицателен вот/: Гласувах „против”, защото за пореден 

път ни се показа незнание, неразбиране и тенденциозно отношение. Човек, който не 

знае колко лекари има в Общинския съвет, мисля, че не може да бъде председател. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме основното предложение, което 

прочетох: 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците 

– 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Атанас Парушев: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Недев: За 

5. Гергана Евтимова: За 

6. Даниела Андреева-Тодорова: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Драгомир Йосифов: За 

10. Евгени Коев: За 

11. Елена Чамуркова: Въздържал се 

12. Жельо Желев: За 

13. Йорданка Стефанова: За 

14. Калина Широкова: За 

15. Калоян Янков: Против 

16. Мариян Кенаров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Нейко Генчев: За 

19. Николай Илчев: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Пламен Петров: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Стефан Антонов: За 

25. Сунай Мунков: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 27 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 351 

 

На основание чл.21, ал.1, т.1 от ЗМСМА, чл. 39, ал.1 и чл. 40, ал.3 от 

Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 

неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 

Великотърновски общински съвет:  

 

1. Избира Светослав ………… Дермански за член на Постоянната комисия по 

здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/, за член на Постоянна 

комисия по образование, наука и култура /ПК по ОНК/ и за член на Постоянната 

комисия по проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 

ПГОБК/. 
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2. Избира Николен ………… Стойнов за председател на Постоянната комисия по 

здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/. 

3. Избира Тодор ……… Тодоров за председател на Постоянна комисия по Закона 

за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото 

имущество /ПК по ЗПКОНПИ/. 

 

 

 

 

 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ /отрицателен вот/: Гласувах „против” само заради това, 

че не се прие нашето предложение. Смятам, че кандидатите отговарят на изискванията, 

но все пак искам да кажа: не може групата на „Демократична България” да няма нито 

едно председателско място в комисия, при положение че е четвъртата или петата група 

по мнозинство. Това показва отношението на управлението, което се е наредило ето 

тук, към нашата група и смятам, че това нещо трябва да се поправи. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11.14 часа. 

 

 

 

 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

 

 

РОСЕН ИВАНОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

КАЛИНА ШИРОКОВА 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

ЮЛИЯ ТОНКОВА 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

ТОДОР ТОДОРОВ 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 

 /М. Филипова/ 


